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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 24.mai 2023, klokken 16.15  

Sted: Bygg 46-215, Kristiansand         

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 16.05.23  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    24.mai 2023 

Sted:           Bygg 46 -215, Kristiansand  

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere William T. Svendsen   Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/23 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 19.april 2023 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 29/23 Siden sist   William T Svendsen   Vedlagt/Muntlig 

på møtet  

Vedtakssaker  

SP-sak 30/23 Søknad om medlemskap i STA – 

GAME    

William T. Svendsen   Vedlagt    

SP-sak 31/23 Søknad om medlemskap i STA – 

Linguistica 

William T. Svendsen   Vedlagt     

SP-sak 32/23 Søknad om medlemskap i STA – 

Kristiansand Studentklatring    

William T. Svendsen   Vedlagt    

SP-sak 33/23 Søknad om medlemskap i STA – 

Evimera  

William T. Svendsen   Vedlagt      

SP-sak 34/23 STAs Handlingsplan 2023/2024 Katrine B. Øydna  Vedlagt  

SP-sak 35/23 STAs Årsberetning 2022/2023 William T. Svendsen  Vedlagt  

SP-sak 36/23 Kontrollkomiteens Årsrapport 

2022/2023 

Kontrollkomiteen  Vedlagt  

Diskusjonssaker  

Orienteringssaker 

SP-sak 37/23 Eventuelt   Muntlig på møtet 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 24.0452023: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt                  
SP-sak 00a/23                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/23 
SP-sak 00c/23                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/23                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 19.04.23 

16.30-16.35 

SP-sak 29/23 
SP-sak 30/23 
 
SP-sak 31/23 
 
SP-sak 32/23 
 
 
SP-sak 33/23 
 
Pause 
SP-sak 34/23 
Pause 
SP-sak 35/23 
SP-sak 36/23 
SP-sak 37/23 
 

Siden sist  
Søknad om medlemsskap i 
STA – GAME  
Søknad om medlemsskap i 
STA – Linguistica  
Søknad om medlemsskap i 
STA – Kristiansand 
Studentklatring  
Søknad om medlemsskap i 
STA – Evimera  
 
STAs Handlingsplan 2023/2024 
 
STAs Årsberetning 2022/2023 
KKs Årsrapport  
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.00 
 
17.00-17.15 
 
17.15-17.30 
 
 
17.30-17.45 
 
17.45-18.00 
18.00-19.00 
19.00-19.10 
19.10-19.40 
19.40-19.55 
19.55-20.05 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.15 Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt. Det vil også bli taler og blomsterutdeling etter møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  19.04.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 19.04.2023, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Rebekka Langseth  

Vegard Nordstokke Valen 

Kevin M. Kirkhus 

Ina Frøhne  

Ingrid Marie Skaug Lindqvist 

Kristine Lehrmann Solvang   

Eline Marie Nilsen  

Mohamed Ali Mohamad 

Emil Gudelis  

Sophus T. Kopperud 

Mari McCarthy Rørlien 

Kristine Berthelsen 

Katarina Holen  

Linn Slåtsveen 

Amalie Lauritsen 

Ragnhild Danielsen Lybekk  

Rufo Gerard T. Garzia 

Benjamin Røyland  

 

 

William T. Svendsen  

Katrine Bryggeså Øydna  

Maiken K. Andersen 

Lisa K. Fredsvik 

Lars Magnus Halvorsen  

 

Børre Bastigkeit, nestleder i SiA-styret 

Michelle Brynildsen, leder av Velferdstinget i Agder (VT) 

 

 

Eline Ø. Roaldsøy 

Irene Bredal 

 

Irene Bredal 

 

Martin Jonathan P. Røiseland 

Stine Regina Tusvik  

Kaia Pihl 

Mathias H. Bjørgung 

Carmen Gazo 

Inger Elise Tysvær 
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SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

           Eline Ø. Roaldsøy og Irene Bredal    

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 18 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn to saker til eventuelt fra STA-styret, RSU-valg og 

                                   Demokratiuken.  

                                   Godkjent med en kommentar 

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 22.03.23 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 21/23   Siden sist  

    

                                   William la først frem siden sist fra STA-styret.  

 

Vedtakssaksaker 
    

SP-sak 22/23            STAs Politiske dokument for Utdanningskvalitet  

                                

      

Forslag nr. 1 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 4 
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Linjenummer  

123 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Maiken K. Andersen        

Forslag 

Ikkje stryke «kritisk og selvstendig tenking og» 

  

Vedtak Enstemmig vedtatt     

                              

Forslag nr. 2 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 4 

 

Linjenummer  

128-130 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud        

Forslag 

«Forskere ved UiA skal være bevisste på det vestlige perspektivet de gjerne tar med seg inn 

i forskning og formidling, og de skal balansere dette mot internasjonale- og 

minoritetsperspektiv så langt det lar seg gjøre på deres fagfelt. UiA skal øke bevisstheten 

blant studenter og akademikere i Norge om ensidig og ikke inkluderende 

kunnskapsformidling.» 

Siden UiA er et universitet i den vestlige verden og det er dermed naturlig at et vestlig 

perspektiv blir brukt. Videre alle former for perspektivet skal brukes kun når det er relevant 

til det forskeren forsker, eller foreleser underviser. Internasjonale og minioritetsperspektiver 

skal ikke brukes kun fordi de er internasjonale eller minoritetsperspektiver. 

 
Vedtak Falt med 1 stemme og 1 avholdende stemme     

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 6 

 

Linjenummer  

223-229 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud        

Forslag 

«UiA skal etterstrebe å ha pensum, undervisning og forskning som gjenspeiler mangfoldet i 

verdensforståelser, kunnskapsforståelser og maktstrukturer.» 

UiA skal ikke fremme pensum som er mangfoldig, kun for det er mangfoldig, det skal 

fremme pensum som er relevant for faget, studenten studerer. 

 
Vedtak Falt med 1 stemme og 2 avholdende stemmer     

 

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 7 

 

Linjenummer  

230-231 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Mari M. Rørlien        
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Forslag 

«I situasjoner hvor ansatte setter opp egen litteratur skal dette godkjennes av nærmeste 

leder eller annen kompetent faglig person, enten internt eller eksternt»  

Vedtak Vedtatt mot 3 avholdende stemmer      

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 8 

 

Linjenummer  

264-265 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk      

  

Forslag 

Stryke: 

«Forholdet mellom forskning og undervisning skal være helhetlig, og ansatte ved UiA må 

derfor arbeide med begge»   

Vedtak Falt med 6 stemmer og 4 avholdende 

stemmer 

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 11 

 

Linjenummer  

365 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Rebekka og Vegard 

Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap      

  

Forslag 

Stryke ordet, «noe», da det høres ut som om litt kompetanse er nok. Vi ønsker at det skal stå: 

«UiA sine fagmiljø skal også tilegne seg kompetanse innen karriererådgivning, for å stryke 

arbeidslivsrelevansen i studie- og oppgaveveiledning»   

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme  

 

 

 

Forslag nr. 7 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 13 

 

Linjenummer  

435-436 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Mari M. Rørlien         

Forslag 

«Sensurveiledningen skal være tilgjengelig for studentene»   

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme  
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Forslag nr. 8 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 13 

 

Linjenummer  

438-439 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Katarina Holen          

Forslag 

Forslag om å beholde linjen: 

«Universitetet skal etablere insentiver som gjør at fristene blir overholdt»   

Vedtak Vedtatt mot 3 avholdende stemmer  

 

 

Forslag nr. 9 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 13 

 

Linjenummer  

448-449 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk        

  

Forslag 

Endre linje nummer 448-449 fra: 

«hvor klageinstans ikke har kjennskap til tidligere karaktersetting» 

til: 

«Hvor studentene selv skal kunne velge mellom åpen eller blindsensur» 

 

Begrunnelse: Dette for at studentene skal få mer påvirkningskraft rundt deres egen sensur.  

Vedtak Falt med 3 stemmer og 12 avholdende 

stemmer  

 

Forslag nr. 10 SP-Sak 22/23 Kapittel   Side 14 

 

Linjenummer  

468 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk        

  

Forslag 

Legge til på linje 468: 

«Studentene skal få innføring i riktig kildehenvisning til kunstig intelligens (KI), samt læres 

opp i kritisk refleksjon rundt bruken av KI»   

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme   

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar forslag til politisk dokument for 

                                  utdanningskvalitet, med de endringer som måtte forekomme på 

                                  møtet.  

 

                                   Vedtatt mot 1 avholdende stemme 
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                               ----------------------------------------------------------------------------- 

                               Protokolltilførsel i saken   

                               Kevin M. Kirkhus og Ina Frøhne skrev under den følgende teksten: 

                               Fremmet ett forslag til SP-sak 22/23. Forslaget ble avvist, men  

                               mesteparten av salen var avholdende. Forslaget var ett endringsforslag  

                               på side 13, linje 448-449 i sakspapirets vedlegg.  

                               Endring fra: 

                               Hvor klageinstans ikke har kjennskap til tidligere karaktersetting. 

                               Til: 

                               Hvor studentene selv skal kunne velge mellom åpen eller blindsensur.  

 

 

 

SP-sak 23/23            STAs Politiske dokument for Læringsmiljø  

                                  

Forslag nr. 1 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Mari M. Rørlien           

Forslag 

«Det er ønskelig at det skal legges fokus på utvikling av ergonomiske lese- og skriveplasser 

på campus.  

 

I dag er det mange høye bord/pulter og/eller harde stoler som ikke kan justeres. Det er viktig 

med studie/arbeidsplasser som sikrer god helse.  

Det gis styret frihet til å avgjøre hvor dette passer inn.  

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme   

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side 4 

 

Linjenummer  

145 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap          

  

Forslag 

Få inn at tiltaksplanen skal være publisert.  

«Tiltaksplanen skal være tilgjengelig for alle studenter på UiA sine nettsider» 

 

Begrunnelse: At studentene skal kunne følge med på den.   

Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer   

 

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side 5 

 

Linjenummer  

155-156 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap          
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Forslag 

Legge til, «og ivareta» 

 

For å legge et ansvar over på UiA at studentene skal bli ivaretatt.    

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme 

 

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side 7 

 

Linjenummer  

225 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Vegard og Rebekka, 

Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap          

  

Forslag 

Endre: «Det er viktig at det legges….» 

Til: 

«Det skal legges…» 

 

Begrunnelse: For å presentere viktigheten av studentenes medvirkning.     

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme 

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side 7 

 

Linjenummer  

228-229 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk          

  

Forslag 

Legge til: 

«Nåværende studenter skal være involvert i revideringsprosessen av sine respektive 

studieprogram»   

Vedtak Falt med 6 stemmer og 9 avholdende 

stemmer  

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 23/23 Kapittel   Side 7-8 

 

Linjenummer  

266 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Vegard og Rebekka, 

Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap                

  

Forslag 

Legge til: 

«Studenttillitsvalgt skal få informasjon om valgfritt emne ORG-123 i starten av perioden» 

 

Begrunnelse: ofte går det litt hus forbi at dette er en mulighet for de tillitsvalgte. Ønsker å 
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presisere at dette er en mulighet.    

Vedtak Vedtatt mot 3 avholdende stemmer   

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar politisk dokument for læringsmiljø, med de  

                                  endringar som måtte førekomme på møtet.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  

 
SP-sak 24/23            STAs Politiske dokument for Mangfold og Bærekraft  

                                  

Forslag nr. 1 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 6 

 

Linjenummer  

85-87 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud   

Forslag 

«UiA må prioritere arbeidet med Senter for likestilling…» Stryke alt som står på linje 85-87. 

 

Begrunnelse: Med at likestilling er oppnådd i kongeriket Norge, virker dette som sløs med 

skattepenger og unødvendig.  

Vedtak Falt med 1 stemme  

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 6 

 

Linjenummer  

91-95 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud   

Forslag 

«Noen studier har tydelig skeivfordeling av studentgruppe sammenlignet med behov i 

samfunnet, og det burde derfor settes inn tiltak for å sikre et mangfold av studenter ved UiA. 

Ved igangsetting av tiltak skal det være fastslått at de er nødvendige og relevante, og 

tiltakene skal evalueres jevnlig for virkningsgrad.» 

Begrunnelse: Det skal ikke være UiA/STA sinn jobb med å blande seg inn i hvem som 

studerer hva. Vi skal ikke bruke tiltak som vil lede til diskriminering mot en gruppe, for å 

hjelpe en annen. 

 
Vedtak Falt med 1 stemme og 1 avholdende stemme 
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Forslag nr. 3 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 3 

 

Linjenummer  

103 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Mohammed Ali 

Mohamad 

  

Forslag 

Jeg ønsker å legge til følgende setning mellom de svarte og røde tekstene: 

«Bekjempelse av utenforskap skal være en sentral del av UiAs innsats for å sikre lik tilgang 

til både norske og internasjonale studenter»  

 

Begrunnelse: Dette for å tydeligere fremheve inkluderingen av studenter ved UiA ved bruk 

av begrepet «utenforskap»  

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme 

 

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 3 

 

Linjenummer  

108-114 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud   

Forslag 

«2.1 Mangfold og interseksjonalitet 

En inkluderande campus skapes gjennom møter og dialog på tvers av forskjeller. Dette skjer 

i inkluderende rom som åpner for interaksjon, og som er tilgjengelig for alle. Alle studenter 

og ansatte skal møte hverandre med aksept, respekt og anerkjennelse. For å få til dette har 

alle et ansvar for å anskaffe seg tilstrekkelig kunnskap om mangfold og interseksjonalitet.» 

Begrunnelse: Interseksjonalitet er en kjent venstreradikal taktikk for å dele grupper og skape 

konflikt mellom grupper. Dette burde ikke UiA/STA ha noe med å gjøre. Vi skal så klart ha 

respekt for andre mennesker, men det gjøres ikke med å promotere slikt som bare skiller 

folk. 

 
Vedtak Falt med 1 stemme og 1 avholdende stemme 

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 3 

 

Linjenummer  

109-114 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Emil Gudelis   

Forslag 

«UiA har et ansvar for at alle studenter som endrer navn og/eller juridisk kjønn i løpet av 

utdanningsløpet sitt har mulighet til å få endret navn/juridisk kjønn i alle de digitale 

plattformer studentene ved UiA bruker. Studentene skal ha en mulighet til å endre e-

postadresse og brukernavn på en måte slik at alle dokumentene i både den tidligere e-

postadressen og OneDrive kan overføres til de nye på en enkel og mest bærekraftig måte. 

UiA vil arbeide for at ansatte ved UiA-hjelp og IT-personell har tilstrekkelig kompetanse 

rundt prosessen knyttet til navnendring og/eller juridisk kjønn, samt endring av disse i de 

ulike plattformene studentene ved UiA bruker.  
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Prosessen skal også sørge for å redusere minoritetsstress, spesielt hos transpersoner og 

ikke-binære studenter ved UiA.  

Vedtak Vedtatt mot 1 stemme og 4 avholdende 

stemmer 

 

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 4 

 

Linjenummer  

118 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Vegard og Rebekka,  

Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap  

  

Forslag 

Endres til: 

«UiA, STA og SiA skal sørge for at alle studenter inkluderes i studiemiljøet på og utenfor 

campus»  

 

Begrunnelse: Man ekskluderer nasjonale studenter, og internasjonale studenter blir ivaretatt i 

nr.123.  

Vedtak Vedtatt mot 3 avholdende stemmer  

 

 

Forslag nr. 7 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 3 

 

Linjenummer  

155-161 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud     

Forslag 

«3.1 LHBTIQ+ i akademia 

UiA skal aktivt bidra til at samtlige kjønn, kjønnsidentiteter og seksuelle legninger opplever 

tilhørighet og trygghet i akademia. UiA skal legge til rette for samtlige kjønn, også de som i 

dag ikke er anerkjent ved lov. Ved undersøkelser og påmeldinger ved universitet må det 

sikres mulighet for å registrere seg som annet enn heteronormativt kjønn. UiA skal være en 

del av LHBTIQ+-bevegelsen og markere dette på campus. UiA skal arrangere Javel! 

Mangfoldsuka og delta på Skeive Sørlandsdager, samt andre relevante arrangement. UiA 

skal vise sin støtte ved å flagge med regnbueflagget på markeringer knyttet til LHBTIQ+. 

UiA har ansvar for å gi kompetanse om LHBTIQ+ (også kjent som rosakompetanse) i 

profesjonsutdanninger der studenten skal arbeide med mennesker.» 

Begrunnelse: Legning er en privat sak og har ingen reel betydning i akademia, samt Norge 

anerkjenner kun 2 kjønn og det må universitetet forholde seg til på undersøkelser hvis vi 

ønsker å være et universitet som ønsker å forholde seg til vitenskap. Ved å flagge med pride 

flagget viser universitetet at mennesker som har problemer med det flagge, uavhengig av 

grunn, at de ikke er velkommen med universitet. Og det har ingenting med universitets 

arbeid å gjøre. Såkalt «rosakompetanse» har ingen vitenskapelig bakgrunn og har vist seg å 

være skadelige for mennesker som finner seg i vanskelige situasjoner. Siden 
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«rosakompetanse» har ingen vitenskapelig eller akademisk bakgrunn så er det ikke noe 

UiA/STA burde fremme. 

 

Vedtak Falt med 1 stemme   

 

 

Forslag nr. 8 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 4 

 

Linjenummer  

325-337 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud    

Forslag 

«6.3 Tiltak ved ubalanse i studentmassen 

UiA skal drive målrettet markedsføringer for å tiltrekke seg søkere med ulik bakgrunn. Der 

et kjønn representerer over 80 % av den totale studentmassen på studieprogrammet bør 

kjønnspoeng vurderes. Fungerer ikke kjønnspoeng og representasjonen av et kjønn er over 

90 % kan det brukes kjønnskvotering. Innføring av kjønnspoeng og kvotering kan kun gjøres 

når andre tiltak er prøvd ut og når andelen av det underrepresenterte kjønn har nådd det 

mål som skal til for at tiltaket iverksettes. Tiltakene varer kun til ønsket 

kjønnsrepresentasjon er nådd» 

Begrunnelse: Hva frie mennesker velger å studere er opptil dem, det skal ikke vi blande oss 

inn i for å oppnå et mål av «balanse». All form for kjønnspoeng og kvotering er ren 

diskriminering mot grupper som ikke får det, vi skal ikke promotere og drive med 

diskriminering av studenter på grunn av deres gruppetilhørighet, eller mangel av. Videre så 

har vi sett at det er kun studier med mest menn som gir kjønnspoeng og kvotering til 

kvinner, og det vil det være i dette tilfellet. UiA/STA skal ikke bidra til diskriminering mot 

menn på grunnet av kjønnet deres, på samme måte at vi ikke skal diskriminere mot kvinner. 

 
Vedtak Falt med 1 stemme og 1 avholdende stemme  

 

 

Forslag nr. 9 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 9 

 

Linjenummer  

339-341 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Sophus T. Kopperud    

Forslag 

«6.4 Råd, styrer og utvalg 

I UiAs og STAs råd, styrer og utvalg hvor sammensetning ikke er regulert ved lov skal man 

etterstrebe likestilling og mangfold av representanter. STA skal tilstrebe kjønnsmangfold og 

aktivt legge til rette for mangfold av kjønn og kjønnsuttrykk. UiA må være en aktiv pådriver 

for lovendring når eksisterende system kommer i konflikt med mennesket og ikke er 

tilstrekkelig tilpasset menneskene. UiA skal jobbe for å tilrettelegge for at ikke-binære 

studenter også kan stille til valg hvor det opereres ut fra kjønnsbalanse.»  
Vedtak Falt med 1 stemme   
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Forslag nr. 10 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 11 

 

Linjenummer  

402 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk  

  

Forslag 

Legge til: 

«Det skal også være fokus på å skape flere møteplasser utendørs på campus»   

Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer    

 

Forslag nr. 11 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

451-452 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus    

Forslag 

Endre linje 451-452 

Fra: 

«Det skal være gratis busstilbud mellom UiAs campuser for å fremme nærhet og aktivitet i 

og mellom universitetsbyene»  

Til: 

«Studentbyene i Agder skal tilby gratis busskort til alle studenter»  
Vedtak Falt med 1 stemme og 11 avholdende 

stemmer    

 

 

Forslag nr. 12 SP-Sak 24/23 Kapittel   Side 12 

 

Linjenummer  

462 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk  

  

Forslag 

Legge til: 

«UiA og SiA skal også tilrettelegge for at det blir fleire sykkelparkeringer, både på campus 

og ved studentboligene»  
Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer     

                                

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til politisk dokument 

                                  for mangfold og bærekraft, med de endringer som måtte forekomme på 

                                  møtet.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  
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SP-sak 25/23            STAs Politiske dokument for studentvelferd  

                                  

Forslag nr. 1 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 2 

 

Linjenummer  

48 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus    

Forslag 

Legge til, ordet «minimum», slik at ordlyden blir: 

«Studiestøtten skal knyttest til 2G som et minimum»  

 

Fra: «Studiestøtten skal knyttest til 2G»   
Vedtak Enstemmig vedtatt      

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 2 

 

Linjenummer  

48 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk   

  

Forslag 

Endre fra: 

«Studiestøtten skal knyttes til 2G, og fordeles over 11 måneder» 

Til: 

«Studiestøtten skal knyttes til 2G, og fordeles over 12 måneder»   
Vedtak Falt med 2 stemmer og 3 avholdende 

stemmer       

 

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 2 

 

Linjenummer  

49 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap    

  

Forslag 

Få inn en setning om hvor STA står på inntekstgrensa. At den ressursteker studenten ikke 

skal straffes om 2G gå gjennom.  

 

«En økning i studiestøtten skal ikke straffe inntektsmuligheter til studenten, dermed må 

inntekstgrensen stå på minst 199 00,-, uavhengig av G»   
Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme        
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Forslag nr. 4 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 4 

 

Linjenummer  

143-144 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for 

humaniora og 

pedagogikk    

  

Forslag 

Stryke: 

«Ved utbygging og utvikling av campus skal studentene alltid involveres i startfasen, 

planarbeid, prosjektgrupper og brukermedvirkning»  
Vedtak Falt med 4 stemmer og 2 avholdende 

stemmer         

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 5 

 

Linjenummer  

226 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Linn Slaatsveen       

Forslag 

«SiA Mat & Drikke skal legge til rette for bruk av medbrakte beholdere/emballasje ved kjøp 

på deres utsalgssteder»   

Vedtak Enstemmig vedtatt          

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 25/23 Kapittel   Side 6 

 

Linjenummer  

243 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Linn Slaatsveen       

Forslag 

Legge til: 

SiA skal jobbe for å fremme hvilke helsetilbud som er tilgjengelige for studentene på en god 

og effektiv måte»    
Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer           

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar forslag til politisk dokument for 

                                  studentvelferd, med de endringer som måtte forekomme på møtet. 

 

                                   Enstemmig vedtatt  
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Infosaker 
 

 

SP-sak 26/23             NSOs landsmøte  

William informerte Studentparlamentet om NSOs landsmøte.  

 

 

SP-sak 27/23             Eventuelt  

                                    William informerte Studentparlamentet om RSU-valget.  

 

                                     Lisa informerte Studentparlamentet om Demokratiuka.  

 

 

 

Møtet ble avsluttet klokken 20.35. 



Siden sist STA-styret – mai 

 

Høringer  

Katrine har jobbet med høring om kommunens handlingsplan til Strategi for omstilling av 

Kristiansand til et bærekraftig lavutslippssamfunn 

 

Arrangement og konferanser 

Lisa har deltatt på en panelsamtale om KI 

Lisa har deltatt som vert for en panelsamtale om demokrati og høyere utdanning. 

Maiken har deltatt på workshop om førstesemestertiltak på UiA 

William, Katrine og Irene har vært med på å arrangere STA-quiz på Bluebox 

Styret med Irene har arrangert demokratilunsj i Uglandstua på campus Grimstad 

Lars har vært dialogmøter mellom tillitsvalgte og ansatte på fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap 

Katrine og Lars Magnus har vært på møter angående oppgradering av studentkantina og 

Lilletunstova 

Katrine og Lars Magnus har vært på møter i en arbeidsgruppe for kvalitetssystemet  

William har deltatt på Kraftverk-samling 

William har deltatt på befaring av Skippergata 24B 

 

Aktivitet 

Styret har vært på besøk på Universitetet i Latvia for å fortsette samarbeidet med 

studentdemokratiet 

Maiken har deltatt på møter for videreføring av karriereuka 

Lisa har deltatt i arbeidsgruppen for planlegging av faddervakt 

Lars Magnus har vært på samarbeidsmøte om studiestart med Grimstad kommune og SiA 

Maiken og Lisa har deltatt på møte angående Flexible Learning innenfor høyere utdanning 

Lisa har deltatt på møte med Steering Committee i Forthem 

Lars Magnus og Katrine har fremmet eit konkret budsjettforslag for tillitsvalgt stillingsressurs 

Katrine har deltatt på et møte om biologisk mangfold på UiA 

Katrine har deltatt i møter og workshop angående grønn dag i studiestart 



Katrine har deltatt i møter med styringsgruppen for UiA.no  

Katrine har jobber med sosiale medier i tilknytting til valget  

Katrine har deltatt på møte i kommunikasjonsgruppen for BARE 

William har jobbet med årsberetningen 

 



SP-sak 30/23 

Møtedato 24.05.23  

Saksbehandlar William T. Svendsen    

 

Application for membership of STA from Game  

Background  

STA has received an application for membership of STA from the student activity GAME. 

GAME  is a student activity for the students at Academic Esport and other students at the faculty 

for engineering and science.  

 

Argumentation  

GAME wants to be a member of STA to become a part of a network with a wide range of other 

student activities.  They are hoping for visibility and recognition within the student community, 

and to showcase their work and achievements to a wider audience.  

Further on GAME appreciate that STA is a student-led organization that advocates for student 

welfare and interests. As a member, they believe that they will have a stronger voice in 

advocating for issues that effects students.   

 

GAME`s purpose is to provide a community for its members and ensuring that every member 

have a place to go and to feel like home. Inn addition, they want to help new students acclimate 

to the student life and being a source for students to voice their complaints and to be heard.  

 

The STA-board has gone through the application and regulations for GAME and confirm that 

they meet those requirements and guidelines that have been adopted.  

 

Financial consequences  

The case does not have financial consequences for STA.  

 

Proposed decision  

GAME is a member of the Student Organization of Agder from the 24th of May 2023, with the 

rights and obligations this entails.  

 

 

Recommendation from the STA-board  

The STA-board unanimously recommends that Game becomes a member of STA. 

 

Attachment  

Attachment 1. Application and regulations from Game  

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity Game. 

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



+47 463 87 017
president@gameuia.com
Jon Lilletuns Vei 9, 4879
www.gameuia.com

Reasons why GAME wants to become member of STA:

Networking opportunities:
As a member of STA, we will have access to a wide network of student organisations
and individuals, which we believe can lead to future partnerships and collaborations.

Increased visibility:
We’re hoping for visibility and recognition within the student community, and to
showcase our organisation's work and achievements to a wider audience.

Access to resources:
We are excited about the resources and support services that STA provides to its
members. We believe that these resources will help us improve our organisation and
develop new skills and knowledge.

Advocacy:
We appreciate that STA is a student-led organisation that advocates for student
welfare and interests. As a member, we believe that we will have a stronger voice in
advocating for issues that affect students. 
Purpose of the Activity

Purpose of the Activity

The purpose of the activity is to provide a community for new and existing students
in both Academic Esports and the students in the technology faculty. Ensuring that
every member has somewhere to belong and feel at home, mostly around like
minded individuals who share the same hobbies, while also allowing for the
opportunity for volunteer jobs, in order to get experience in hosting relevant events. 



It serves as a representation for Academic e-sport students and other students in
the Faculty of Engineering and Science at UiA in Grimstad.
Creating and hosting events in which students and members can participate, they
also serve as a way of developing new skills and gaining knowledge.The events
may vary from esports to multimedia related events as well as social outings for
the students. These events will be related to the course as much as possible in
order for the students to completely immerse themselves within the course in a
constructive yet enjoyable manner.
Enhancing the overall educational experience and offering new opportunities for
students who are interested in developing themselves and their skills. Students
can find things they enjoy and want to gain experience in and make themselves
available to the organisation and to the events that will be hosted.

The first event we want to have will be a barbeque that a teacher has offered to
host at their place. There will be food and many options of entertainment such as
arcade machines and game consoles. This will mainly be a celebration for the
17th of May and allows for an opportunity for the international students to
experience more of the Norwegian culture.
Further on we would like to host monthly game nights, that could include various
small tournaments for example for StepManiax or other games that the majority
would like to see. 

The purpose of the activity is to help new students acclimate to the student life.
Being a source for students to voice their complaints and be heard. The activity is
meant for students attending the Academic E-Sports course, and is available for
everyone in the faculty of technology to join. Both E-Sports and non E-Sports related
events will be hosted for both members and non-members. The activity also offers
students the opportunity to help host events, making them able to improve on
transferable skills. Having the students’ best interests at heart and enhancing the
experience in all aspects both of student life and outside.

What the activity can offer to students at UiA

Plans for the year



For the Fadderuke we would like to host a bigger game night where we would
invite the new students into the esports lab. The students will be able to play
various games together as well as having room to hang out and getting to know
each other. This will essentially allow for a more relaxed evening where students
are able to interact over a shared hobby.
Once or twice a year we are planning on hosting bigger events such as a LAN that
lasts a weekend, where we can host tournaments and encourage students to
socialise and play with each other. The LAN or tournament, would be a large
event and would likely make use of Bluebox while attracting students from both
campuses and even people from outside of the university
For the warmer months we are planning to organise events outdoors as well,
where we will play volleyball, football and other games. This could tie in nicely
with the fadderuke or around that period so that old and new students can get to
know one another.
Another set of events would be trying to organise class trips to events that are
relevant to our course so that we could learn more about our field of study and
gain valuable real world experience.
We would also like to approach prominent figures in the esports communities
and try to get some of these figures to give guest lectures for our classes and
anyone else that may find it relevant or interesting.

An overview of the board members

Zahir Mohamed - President
Luan Thanh Tran - COO
Victor Demandus Høyland - Treasurer
Ingvill Bjerkholt - Secretary
Melanie Badt - PR officer
Filip Lewandowski - Community manager

President - Zahir Mohamed
As the leader of GAME, the President's responsibilities are to provide direction and
guidance to the board members and ensure that the organisation’s missions and
goals are being met. They will also act as a representative of the Organisation in
external relations e.g., the media and the general public. Lastly, they are obligated to
preside over board meetings.



COO (Chief Operating Officer) - Luan Thanh Tran
As the COO is responsible for overseeing the day-to-day operations of the
organisation, coordinating the activities of the board members, and providing
knowledge and support to all Board Members. They shall also assume the role of the
President in their absence or inability to serve.

Treasurer - Victor Demandus Høyland
As the Treasurer they will be responsible to manage the Organisation’s finances such
as, budgeting, financial reporting, fundraising and ensuring compliance with
applicable financial regulations and reporting requirements. As the Treasurer they
will be responsible to manage the Organisation’s finances such  They are also in
charge of keeping accurate financial records, and make recommendations to the
board regarding financial decisions.

Secretary - Ingvill Bjerkholt
As the Secretary they are responsible for maintaining accurate records of Board
meetings by creating minutes and agendas. As well as ensuring that all official
documents, records, and correspondence are properly stored and accessible. The
Secretary also communicates important information to board members and will be
the first point of contact from external parties and will communicate the information
to the necessary members.

Public Relations Officer - Melanie Badt
As the Public Relations Officer they are responsible for establishing and maintaining
relationships with the media, creating press releases, and responding to media
inquiries. They shall also be in charge of outreach of potential
partnerships/sponsorship for the student organisation and its events. The PR-officer
will collaborate with the Community Manager to promote the organisation’s activities
and events to the public.

Community Manager - Filip Lewandowski
As the Community Manager they are responsible for engaging with the
Organisation’s members and the broader community to foster a sense of belonging
and active participation in the Organisation’s activities. They will solicit feedback from
members and facilitate communication between the board and the Organisation’s
members to ensure that the organisation is meeting the needs of all its members. 



Additionally, they maintain the Organisation’s social media presence, responding to
comments and messages and promoting the Organisation’s activities and events to
the broader community.

List of members and their field of study

Alan Akandzhi - Academic E-sport
Victor Pablo Arias - Academic E-sport
Melanie Badt - Academic E-sport
Ingvill Bjerkholt - Academic E-sport
Aleksander Brochmann - Academic E-sport
Sophonwat Buaban - Academic E-sport
Sabri Safwat Yousef Diab - Academic E-sport
Simen Eriksen - Academic E-sport
Jose Espeland - Academic E-sport
Giorgio Fabbroni - Academic E-sport
Cathrine Finnebraaten - Academic E-sport
Adam Gábriš - Academic E-sport
Joakim Spansgaard Gratland - Academic E-sport
Geirmund Lønning Haaland - Academic E-sport
Marius Hagen - Academic E-sport
Sverre F. Hamerø - Academic E-sport
Benjamin Rudi Hansen - Academic E-sport
August Håkonsen - Academic E-sport
Ottar Hellesvik - Academic E-sport
Ole Bjørklund Hjelmaas - Academic E-sport
Simon Hodne - Academic E-sport
Herman Høyer - Academic E-sport
Victor Demandus Høyland - Academic E-sport
Erlend Sundet Ingebrigtsen - Academic E-sport
Phumtummaruk Kasamnuek - Academic E-sport
Phumpituk Kasemnuek - Academic E-sport
Dario Kristensen - Academic E-sport
Filip Lewandowski - Academic E-sport
Anine Lykseth - Academic E-sport
Jon Georg Magnussen - Academic E-sport
Annika Mihalyi - Academic E-sport



Zahir Mohamed - Academic E-sport
Daniel Bondevik Haga Molvik - Academic E-sport
Thomas Monsen - Academic E-sport
Maria Møl - Academic E-sport
Henrik Mølmann - Academic E-sport
Daryna Myronenko - Academic E-sport
Andreas Dåsvand Næss - Academic E-sport
Hans Christian Osaland - Academic E-sport
Alexander Simonsen - Academic E-sport
Ane Birgitte Haug Skoglund - Academic E-sport
Endre O. Torsnes - Academic E-sport
Luan Thanh Tran - Academic E-sport
John Niklas Fjellheim Venåsen - Academic E-sport
Hugo Lamarca Vettore - Academic E-sport
Jacob Zimmel - Academic E-sport
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§ 1 Name 
 

§ 1-1 
The student organisation’s full name is Game Athletics Multimedia and Esports.  

§ 1-2 
Allowed variations that may be used but are not considered the official name of the 

organisation. 

• Game 

• Game UiA 

• UiA Game 

§ 1-3 
Allowed variations that may be used and are considered official names of the organisation. 

• Game Athletics Multimedia and Esports 

• GAME 

 

§ 2 Purpose 
 

§ 2-1 
The organisation will serve as a front for social and academic interests of the Academic e-sport 

students and other students in the Faculty of Engineering and Science at UiA in Grimstad. The 

organisation will strive to enhance the educational experience, create representation, and offer 

new opportunities for the students to develop themselves and their skills. 

 

§ 3 Mission Statement 
 

§ 3-1 
The mission of the organisation is to create and host events in which the members and other 

students can participate in and will serve as a way for the students to develop new skills and 

gain knowledge in areas that would prove useful to their future endeavours. It will also help 

promote networking where students may come across companies or organisations where they 



can potentially work. The events may vary from esports to multimedia related events and even 

social outings for the students. 

§ 4 Members 
 

§ 4-1 
The student organisation is open to all students registered for the semester at UiA Grimstad 

that are studying within the Faculty of Engineering and Science, this includes non-degree 

courses such as GameOn and other initiatives. All students within the academic e-sport 

bachelor are automatically voluntary members of the student organisation unless they choose 

to opt out. 

§ 4-2 
At the general assembly, all members of the activity have the opportunity to speak, make 

proposals, voice their opinions and vote. All members also have the right to access minutes 

from board meetings and the association’s finances if they request it. 

 

§ 5 The Executive Board 
 

§ 5-1 
The general assembly strives to obtain a higher level of representativeness with relation to 

qualifications, past experiences and field of study when electing members into the executive 

board. 

§ 5-2 
The executive board is responsible for the day-to-day running of the organisation, calling of 

general assemblies, and for implementing decisions made at the general assemblies. 

 § 5-2-1 

The executive board consists of 6 members; President, COO (Chief Operating Officer), 

Treasurer, Public Relations Officer, Secretary, and Community Manager. 

§ 5-2-2 

The COO is the President’s deputy and will take the place of acting President should the 

President be incapable of continuing his/her position. 

§ 5-2-3 

Members of the various committees and subgroups or sub-divisions, are not a part of 

the executive board and do not have any voting rights in the executive board. 



§ 5-2-4 

If a member of the executive board cannot continue with their roles and/or 

responsibilities, the executive board has the optional power of, either choosing a non-

board member to become a part of the board, or to choose an already existing member 

of the board, to take over as a replacement. 

§ 5-2-5 

Should the executive board lack a member, and not all positions are filled after a general 

assembly, the executive board has the power to elect a person to this position without 

having to call a general assembly. 

§ 5-3 
The executive board is recognised as competent to make decisions when all board members 

have been summoned to a meeting, and at least 4 of the 6 board members are present. In the 

event of a tie, the President has a double vote meaning he/she can vote twice. Minutes must be 

kept of all meetings by either the secretary or an appointed board member. 

§ 5-4 
All executive board members are required to attend all board meetings which will be held every 

3rd week unless otherwise communicated. This will be a large meeting where all board positions 

are involved and will deal with all relevant matters, reconciliations and concerns. 

§ 5-4-1 
For any motion to be carried at a board meeting, at least 4 of the 6 board members will 

need to be present and require at least the President, COO or Treasurer present. 

§ 5-4-2 
If there are time sensitive matters requiring more immediate action, an extraordinary 

board meeting must be called. 

  § 5-4-2-1 

An extraordinary board meeting (EGM) is a meeting of the executive board 

members that occurs at an irregular time. 

 

§ 6 General Assembly 
 

§ 6-1 
A general assembly is a general meeting called with all members, executive board members and 

shareholders of the student organisation. 



§ 6-2 
The general assembly must take place at least twice a calendar year not including the initial 

general assembly to elect the board. In the initial general assembly, the executive board’s 

President, COO, Treasurer, Public Relations Officer, Community Manager, and Secretary are 

elected. 

 § 6-2-1 

If a board member position has not been filled after a general assembly, the board is 

authorised to elect members to fill the remaining positions according to Section 4-2-5. 

§ 6-3 
All matters that are relevant to the previous and upcoming academic year must be brought up 

at the general assembly. Should a matter in the general assembly need to be taken up that is 

not on the agenda, the board must create an additional agenda item. 

 § 6-3-1 

Election procedures are set by the board, and must be approved in the general assembly 

with a 51% or higher majority. 

 

§ 7 Economy 
 

§ 7-1 
The Treasurer is responsible for the student organisation’s funds, budgets, accounts, taxes and 

submission of documents related to finance. 

§ 7-2 
The student organisation must have its own organisational bank account. 

 

§ 8 Report 
 

§ 8-1 
The board is subject to the regulations and statutes of the Studentorganisasjonen i Agder (STA). 

 

§ 9 Amendments to the Constitution 
 



§ 9-1 
Changes to the constitution must be adopted at a general assembly with at least a 51% majority 

vote. 

 

§ 10 Roles and Responsibilities of Board Members 
 

President: 
The President shall provide overall leadership and direction to the Organisation, preside over 

Board meetings, represent the Organisation in external relations, and ensure the 

implementation of the Organisation's mission and objectives. 

COO (Chief Operating Officer): 
The COO shall oversee the day-to-day operations of the Organisation, coordinate the activities 

of the other Board Members, support the President in their duties, and assume the role of the 

President in their absence or inability to serve. 

Public Relations Officer: 
The Public Relations Officer shall establish and maintain relationships with media outlets, 

create press releases, and respond to media inquiries, ensuring that the Organisation's message 

is effectively communicated to the public. Additionally, they shall collaborate with the 

Community Manager to promote the Organisation's activities, events, and accomplishments. 

Treasurer: 
The Treasurer shall manage the Organisation's financial affairs, including budgeting, financial 

reporting, fundraising, and ensuring compliance with applicable financial regulations and 

reporting requirements. 

Secretary: 
The Secretary shall maintain accurate records of Board meetings, including minutes and 

agendas, and ensure that all official documents, records, and correspondence are properly 

stored and accessible. 

Community Manager: 
The Community Manager shall engage with the Organisation's members and the broader 

community, solicit feedback, and facilitate communication between the Board and the 

Organisation's members, fostering a sense of belonging and active participation in the 

Organisation's activities. They will also maintain the social media presence, and promote the 

Organisation's activities and events to the broader community. 



§ 11 Ethics 
 

The Organisation and its Board of Directors are committed to maintaining the highest standards 

of ethical conduct and integrity in all aspects of their activities. To ensure the observance of 

these standards, the Board of Directors shall adhere to the following principles: 

Honesty and Integrity: Board Members shall act honestly and with integrity in all dealings 

related to the Organisation, avoiding any actions or situations that could compromise the 

Organisation's reputation or mission. 

Conflict of Interest: Board Members shall disclose any potential or actual conflicts of interest 

and abstain from participating in any decision-making process in which they have a personal or 

financial interest. This does not apply to board members who will be paid in accordance with 

working at an event run by the organisation. 

Respect and Fairness: Board Members shall treat all individuals with respect, fairness, and 

dignity, fostering an inclusive environment that values diversity and the contributions of all 

members of the Organisation and the broader community. 

Confidentiality: Board Members shall maintain the confidentiality of sensitive, proprietary, or 

confidential information of the Organisation and shall not disclose any such information to any 

third party without the prior written consent of the Organisation. 

Compliance with Laws and Regulations: Board Members shall comply with all applicable 

laws, regulations, and the Organisation's Constitution and policies, ensuring the Organisation's 

activities are conducted in a lawful and ethical manner. 

§ 12 Termination of a Board Member’s Role 
 

§ 12-1 Grounds for Termination 
A Board Member's role may be terminated on any of the following grounds: 

A. Voluntary resignation; 

B. Inability to fulfil their responsibilities, as determined by a majority vote of the remaining 

Board Members; 

C. Violation of the Organisation's Constitution, Code of Conduct, or applicable laws and 

regulations; 

D. Breach of the Ethics Clause or confidentiality obligations; 

E. Gross negligence, wilful misconduct, or any other action that may harm the 

Organisation's reputation, mission, or objectives. 



§ 12-2 Procedure for Termination 
A. Any Board Member may propose the termination of another Board Member's role 

based on the grounds listed in Section 12-1 of this Article. 

B. The Board Member whose role is proposed for termination shall be notified in writing of 

the proposed termination and the grounds for such termination at least 7 days before 

the Board meeting at which the matter will be considered. 

C. The Board Member facing termination shall have the opportunity to present their case 

at the Board meeting before a vote is taken. 

D. Termination of a Board Member's role shall require a majority vote of the remaining 

Board Members. 

E. The termination decision shall be effective immediately upon the affirmative vote of the 

required majority, and the terminated Board Member shall cease to hold their position 

and perform their duties from that moment. 

F. Should any member feel the need to take their case up further, they can complain to 

STA. As a member of STA, it is the highest complaint body 

§ 12-3 Replacement of Terminated Board Member 
Following the termination of a Board Member's role, the Board of Directors shall initiate the 

process for electing or appointing a replacement, as outline in Section 5. 

 

§ 13 Resolution 
 

§ 13-1 
Should the student organisation be dissolved, all funds allocated by the Velferdstinget i Agder 

(VT) or Studentsamskipnaden i Agder (SiA), must be returned to the relevant party. 

 

§ 14 Power of Attorney 
 

§ 14-1 
The President and COO are the only executive board members that have Power of Attorney. 

 

 

 



§ 15 Signing Rights 
 

§ 15-1 
The President, COO, and Treasurer are the only executive board members that have signature 

rights to sign organisation related documents. 

§ 16 Board Matters 
 

§ 16-1 
Students in studies associated with GAME, that is any student in the Faculty of Engineering and 

Science, has the right to propose matters, issues or concerns to be taken up at board meetings. 

 

§ 17 Honours of Members 
 

§ 17-1 The Board/Active Members 
At the end of the incumbent board’s term, the board members must prepare a summary of 

their work and achievements from throughout the term. Through this summary, the 

achievements of the board, the committees, and the board members will be highlighted. The 

summary must be approved by the board where there should be a unanimous agreement on 

the content. If the approval is not unanimous, a vote must be called in the general assembly. 

The summary must then be made available for all members via the organisation’s website. 

§ 17-2 Honorary Member of the Year (External Members) 
The Honorary Member of the Year title is an honorary title for people who are not members of 

the student organisation yet still contributed to the organisation to a large extent throughout 

the year. Honorary member candidates are chosen by the board and are selected at the general 

assembly. Additional candidates can be put up for selection at the general assembly. 

 



SP-sak 31/23 

Møtedato 24.05.23  

Saksbehandlar William T. Svendsen    

 

Søknad om medlemskap i STA frå Linguistica 

Bakgrunn for saka 

STA har motteke ein søknad om medlemsskap frå linjeforeninga Linguistica, og har hatt denne til 

behandling i styret. Linguistica er ei linjeforening for alle studentar ved institutt for framandspråk 

og oversitjing med Universitetet i Agder.  

 

Argumentasjon  

Linguistica ynskje å verta medlem av STA for å betra det faglege og sosiale studentmiljøet til 

deira studentar, og vonar at eit medlemsskap kan auka deira synlegheit og opna opp for meir 

samarbeid med andre linjeforeiningar. I tillegg gjer eit medlemsskap linjeforeninga nokre 

praktiske fordelar som dei gjerne ynskje å gjera nytte av.  

 

Linguistica kan tilby ein sosial og fagleg møteplass for sine medlemmar, kor studentar på tvers av 

studier og kull kan møtas, verta kjent og få nye vener, i tillegg til fagleg påfyll. Dei ynskje og å 

fungera så eit bindeledd mellom institutt og studentar, samt og oppfordra til meir engasjement i 

studentfrivillighet.  

 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedteker for linjeforeninga, og stadfeste at 

Linguistica oppfylle dei krav og retningslinjer så er vedteke.  

 

Økonomiske konsekvensar 

Saken har ingen økonomiske konsekvensar for STA.  

 

Forslag til vedtak  

Linguistica vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå 24.mai 2023, med dei rettigheitar 

og plikter det inneber.  

 

 

Innstilling frå styret 

STA- styret innstille einstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad frå Linguistica, med tilhøyrande vedtekter 

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity Linguistica. 

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



Søknad om medlemskap i Studentorganisasjonen i Agder (STA) 

Begrunnelse for hvorfor aktiviteten vil bli medlem av STA 

Vi i linjeforeningen Linguistica ønsker å bli medlem av STA for å bedre det faglige og 

sosiale studentmiljøet til våre studenter på institutt for fremmedspråk og oversettelse. 

Vi håper at det å bli medlem av STA vil øke synligheten vår, og åpne for mer 

samarbeid med andre linjeforeninger og studentaktiviteter. I tillegg har medlemskapet i 

STA flere praktiske fordeler som vi gjerne ønsker å benytte oss av. Både kompetansen 

til STA’s styremedlemmer og det å ha en kontaktperson er viktig for vår del i å bygge 

en best mulig linjeforening for alle våre studenter, i tillegg til å ha tilgang til lagerplass 

og en posthylleordning. Det er også praktisk å kunne stå gratis på stand i Vrimlehallen 

og å få delta i fellesrådsmøter med andre linjeforeninger. I tillegg blir det mye enklere 

for oss å få arrangert arrangementer, slik at vi kan få til enda flere arrangementer enn 

det vi har nå.  

 

Formålet med aktiviteten 

Linguistica har regulert sitt formål i vedtektenes paragraf 2:  

Linguistica er en linjeforening for alle studenter ved Fakultetet for fremmedspråk og 

oversetting ved Universitetet I Agder. Formålet med linjeforeningen er å skape et inkluderende 

studiemiljø og å støtte opp om studentvelferden ved å arrangere akademiske og sosiale 

aktiviteter. Aktiviteter arrangert av linjeforeningen er gratis og åpne til alle studenter og 

ansatte ved Universitetet i Agder. 

 

Beskrivelse av hva aktiviteten kan tilby studentene ved UiA 

Alle studenter som går engelsk årsstudium, bachelor og master, fransk, spansk og tysk 

årsstudium og master i oversettelse er automatisk medlem av Linguistica. Det vi kan 

tilby er en sosial og faglig møteplass for alle våre medlemmer hvor studenter på tvers 

av studier og kull kan møtes, bli kjent og få nye venner, i tillegg til å få inn faglig 

påfyll. Vi ønsker også å fungere som et bindeledd mellom instituttet og studentene og 

oppfordre til mer engasjement i studentfrivilligheten. 

 

Planer for året (dette kan endre seg) 

Write Club: Annenhver lørdag på biblioteket  

Stand på Bli med!-dagen: 17. august 

 Aktivitetsdag: Ila. de to første ukene etter studiestart 

 Speed-friending: September 

 Filmkveld: Oktober 

 Salsa Night: November 



Oversikt over styremedlemmer 

 Leder (& kontaktperson): Ina Frøhne 

E-post: linguistica.board@gmail.com   

Nestleder: Andreas Kalleberg 

            Økonomiansvarlig: Kjell Arne Lønningen 

Styremedlem: Danli Peters 

Styremedlem: Natalia Bogdanova 

Styremedlem: Claudia Jane van Huizen 

Styremedlem: Simon Gáspár Meggyesi 

 

mailto:linguistica.board@gmail.com


 

Vedtekter for Linguistica 

 

Kapittel 1: Navn, formål og medlemskap 

§ 1 Navn 

Linjeforeningens navn er Linguistica. 

 

§ 2 Formål 

Linguistica er en linjeforening for alle studenter ved Fakultetet for fremmedspråk 

og oversetting ved Universitetet I Agder. Formålet med linjeforeningen er å skape 

et innkluderende studiemiljø og å støtte opp om studentvelferden ved å 

arrangere akademiske og sosiale aktiviteter. Aktiviteter arrangert av 

linjeforeningen er gratis og åpne til alle studenter og ansatte ved Universitetet i 

Agder. 

 

§ 3 Medlemskap i Linguistica 

Studenter ved Fakultetet for Fremmedspråk og oversetting ved Universitetet i 

Agder er medlemmer av Linguistica. Medlemskap i Linguistica er automatisk ved 

opptak til et studieprogram eller emne ved Fakultetet for fremmedspråk og 

oversetting. Medlemskap i Linguistica er gratis. 

 

Kapittel 2: Årsmøtet 

§ 4 Mandat 

Årsmøtet er det høyeste organet i Linguistica. Årsmøtet avholdes årlig. Styret i 

 Linguistica er ansvarlig for å organisere og kalle inn til årsmøtet. 



 

De følgende sakene behandles på årsmøtet: 

1. Valg av ordstyrer og referent 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

3. Vedtekter 

4. Budsjett og regnskap 

5. Årsplan 

6. Valg til styret 

a. Leder 

b. Nestleder 

c. Økonomiansvarlig 

d. Styremedlemmer 

7. Innkomne saker 

 

Styret i Linguistica er ansvarlig for å føre referat over årsmøtet. 

 

§ 5 Ekstraordinært årsmøte 

Det er mulig å kalle inn til et ekstraordinært årsmøte for å ta opp saker som er 

viktige for driften av Linguistica. Disse sakene kan inkludere, men er ikke 

begrenset til, endringer i styresammensetningen eller endringer til vedtektene. 

 

§ 6 Vedtaksdyktighet og avstemning 

Årsmøtet er vedtaksdyktig når alle medlemmer har blitt innkalt og et minimum av 

ti (10) medlemmer er til stede. Alle medlemmer av Linguistica må bli innkalt 

minimum fjorten (14) dager før møtedatoen for at årsmøtets avgjørelser skal 

være gyldige. Styret i Linguistica er ansvarlig for å kalle inn til årsmøtet. 

 



Alle medlemmer av Linguistica har tale-, forslags- og stemmerett på årsmøtet. 

Ordstyrer har ikke mulighet til å stemme i vedtakssaker på årsmøtet. 

 

Kapittel 3: Styret i Linguistica 

§ 7 Mandat 

Styret i Linguistica er linjeforeningens høyeste organ mellom årsmøter og er 

ansvarlig for linjeforeningens daglige drift. Styret er ansvarlig for å planlegge 

arrangementer, for at linjeforeningen er til stede på sosiale medier og for 

linjeforeningens økonomi. Styret kan avskjedige styremedlemmer med to 

tredelers flertall (2/3). 

 

Styret er ansvarlig for å føre referat over styremøter. 

 

§ 8 Sammensetning 

Styret i Linguistica er sammensatt av minimum fem (5) styremedlemmer. Styret 

må ha en leder, en nestleder og en økonomiansvarlig. 

 

§ 9 Vedtaksdyktighet og avstemning 

Styret i Linguistica er vedtaksdyktig når alle styremedlemmer er blitt innkalt og 

minimum tre (3) styremedlemmer er til stede. Leder eller nestleder må være til 

stede for at styrets avgjørelser skal være gyldige. Leder er ansvarlig for å kalle 

inn til styremøter. Styremedlemmer kan delta fysisk eller digitalt. 

 

Leder har dobbeltstemme ved stemmelikhet. Hvis leder ikke er til stede, har 

nestleder dobbeltstemme ved stemmelikhet. 



 

Kapittel 4: Valg 

§ 10 Valgprosedyrer 

Styret i Linguistica er valgt på årsmøtet. Hvert styremedlem må bli valgt med to 

tredels flertall (2/3). Hvis det ikke blir valgt nok styremedlemmer på årsmøtet til å 

fylle minimumskravet kan styret supplere kandidater til å fylle plasser i styret. 

 

§ 11 Presentasjon av kandidater 

Kandidater til styret i Linguistica skal få muligheten til å presentere seg på 

årsmøtet. Kandidatpresentasjonene kan ikke overgå to (2) minutter per kandidat. 

Kandidater som ikke kan møte fysisk til årsmøtet kan sende inn en skriftlig 

presentasjon til leder eller nestleder, slik at den kan leses opp på årsmøtet. 

Skriftlige presentasjoner må sendes inn til leder eller nestleder minimum tjuefire 

(24) timer før årsmøtet. 

 

Kapittel 5: Mistillit 

§ 12 Prosedyrer for mistillit 

Et mistillitsforslag kan stilles mot enkeltmedlemmer, mot styremedlemmer eller 

mot hele styret i Linguistica. Et forslag må leveres inn skriftlig og må signeres av 

minimum fem (5) medlemmer av linjeforeningen. Et forslag kan ikke stilles 

anonymt, og anonyme forslag blir forkastet. 

 

Når et mistillitsforslag blir stilt, skal Studentorganisasjonen i Agder (STA) 

kontaktes uten unødig opphør, og minst fjorten (14) dager etter at forslaget er 

blitt stilt. 

 



Et mistillitsforslag skal gjøres kjent for personen(e) det gjelder så snart som mulig 

etter at forslaget er blitt stilt. 

 

Et mistillitsforslag behandles på årsmøtet og krever to tredelers flertall (2/3) for å 

bli vedtatt. Det kan kalles inn til et ekstraordinært årsmøte for å behandle 

forslaget hvis nødvendig. Hvis det ikke er planlagt et årsmøte innen to (2) 

måneder, må det kalles inn til ekstraordinært årsmøte. 

 

Hvis mistillitsforslaget blir vedtatt, mister personen(e) verv og/eller medlemskap 

umiddelbart. 

 

Utfallet av et mistillitsforslag kan klages inn til STA-styret.  

 

Kapittel 6: Økonomi og administrasjon 

§ 13 Økonomi 

Styret i Linguistica er ansvarlig for linjeforeningens økonomi. Økonomiansvarlig, i 

samråd med leder, holder hovedansvaret for økonomisk styring. 

 

§ 14 STAs regler for studentaktivteter 

Linguistica forplikter seg til å følge reglene for studentaktiviteter gitt av 

Studentorganisasonen i Agder (STA): 

1. Ha eget organisasjonsnummer i Brønnøysundregisteret 

2. Ha egen organisasjonskonto, uavhengig av eventuelle moderorganisasjoner eller 

andre tilknyttede organisasjoner 

3. Ha egne vedtekter 

4. Ha en egen, fast mailkonto tilknyttet til aktiviteten 



5. Delta på møter innkalt av STA 

6. Være synlige for medlemsmassen, og ha minst to aktiviteter i semesteret. 

7. Levere aktivitetsrapport to ganger i året 

8. Holde seg oppdatert på informasjon fra STA, og sørge for at STA har oppdatert 

kontaktinformasjon på sittende styre 

9.   Sjekke posthyllen regelmessig 

10. Sørge for at STA til enhver tid har en beskrivelse på norsk og engelsk av 

studentaktiviteten, som kan brukes til å informere studentmasse. 

11. Innkalle til valg av nytt styre 14 dager før møtedato, der det tydelig fremgår hvilke 

verv man kan stille til. Årsmøter og valgforsamlinger skal skje på et tidspunkt 

hvor det er rimelig å anta at flertallet av medlemsmassen har mulighet til å delta. 

 

Enhver endring i STAs regler for studentaktiviteter vedtatt av STA har forrang 

over reglene slik de står skrevet her. 

 

§ 15 Oppløsning 

Oppløsningen av Linguistica skal skje i samarbeid med Studentorganisasjonen i 

Agder (STA). 

 

Ved oppløsning skal Linguistica tilbakebetale alle midler mottatt fra 

Studentorganisasjonen i Agder (STA), Velferdstinget i Agder (VT) eller 

Studentsamskipnaden i Agder (SiA). 

 

Ved oppløsning har Linguistica muligheten til å selv fordele egenopptjente midler. 

Fordelingen bestemmes av årsmøtet. 



SP-sak 32/23 

Møtedato 24.05.23  

Saksbehandler William T. Svendsen    

 

Søknad om medlemskap i STA fra Kristiansand Studentklatring  

Bakgrunn for saken  

STA har mottatt en søknad om medlemskap fra studentaktiviteten Kristiansand Studentklatring 

(KSK), og har hatt denne til behandling i styret. KSK er et studentidrettslag som er åpent for alle 

studenter i Kristiansand, uavhengig av institusjon, kjønn, etnisitet eller bakgrunn.  

 

Argumentasjon  

Kristiansand Studentklatring ønsker å tilby en trygg og inkluderende arena for studenter som 

ønsker å delta i klatresporten, samt å skape en sosial area med gode verdier. Aktiviteten er en 

laverskelaktivitet, der nye medlemmer er velkomne gjennom hele året.  

 

KSK mener at alle studenter bør ha mulighet til å utforske klatring, og oppleve gleden ved å 

meste nye utfordringer og skape nye relasjoner. Dette ønsker de å gjøre gjennom organiserte 

klaretreninger og andre sosiale arrangement.  

KSK tror at en medlemskap i STA vil gi dem bedre muligheter for å skape denne arenaen, samt 

fremme engasjement for klatresporten på en trygg og god måte for alle studenter.  

 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedtekter for studentaktiviteten, og bekrefter at 

Kristiansand Studentklatring oppfyller de krav og retningslinjer som er vedtatt.  

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  

 

Forslag til vedtak  

Kristiansand Studentklatring blir medlem av Studentorganisasjonen i Agder fra 24.mai 2023, 

med de rettigheter og plikter det innebærer.  

 

 

Innstilling fra styret 

STA- styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.   

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad fra Kristiansand Studentklatring, med tilhørende vedtekter.   

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity Kristiansand 

Studentklatring.  

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



Kristiansand Studentklatring 20.04.23
Universitetsveien 25
4630 Kristiansand S

Studentorganisasjonen i Agder
Universitetsveien 24
4630 Kristiansand S

Søknad om STA-medlemskap for Kristiansand Studenklatring

Kristiansand Studentklatring (KSK) søker herved om medlemskap i Studentorganisasjonen i
Agder.

KSK er et studentidrettslag som er åpent for alle studenter i Kristiansand, uavhengig av
institusjon, kjønn, etnisitet eller bakgrunn. Vi ønsker å tilby en trygg og inkluderende arena
for studenter som ønsker å delta i klatresporten, og skape en sosial arena med gode verdier
i likhet med STAs reglement for studentaktiviteter § 1.

Dette gjenspeiler seg i aktivitetens vedtekter. Vi er en lavterskel studentaktivitet, hvor nye
medlemmer er velkomne gjennom hele skoleåret. KSK mener at alle studenter bør ha
mulighet til å utforske klatring, og oppleve gleden ved å mestre nye utfordringer og skape
nye relasjoner.

Vi vil gjøre dette gjennom organiserte klatretreninger, og andre sosiale arrangementer. Vi tror
et medlemskap i STA vil gi oss enda bedre muligheter for å skape denne arenaen, samt
fremme engasjement for klatresporten på en trygg og god måte for alle studenter.

Vi stiller gjerne på neste studentparlamentsmøte dersom dette er ønskelig!

Mvh styret i Kristiansand Studenklatring (KSK)



Vedtekter for Kristiansand Studentklatring (KSK)

Kapittel 1: Foreningen

§ 1 Navn

Organisasjonens navn er Kristiansand Studentklatring, forkortet KSK.
Det engelske navnet er Kristiansand Student Climbing.

§ 2 Formål

Kristiansand Studentklatring er et idrettslag for alle universitets- og høyskolestudenter i
Kristiansand-regionen. Foreningen skal være en inkluderende arrangør av klatrerelaterte
aktiviteter og sammenkomster for sin medlemsmasse.

§ 3 Verdier

(1) KSK skal være en inkluderende foreningen. Ingen skal nektes medlemskap, utestenges
fra foreningen eller foreningens aktiviteter, dersom det ikke finnes gyldig årsak som nevnt i
vedtektene.

(2) KSK har også nulltoleranse for mobbing, vold, diskriminering, trakassering og andre
hatytringer, som kan bidra til å gjøre sporten mindre inkluderende for medlemsmassen.

(3) Det forventes at medlemmer utøver bevissthet rundt muligheten for at deres handlinger
kan knyttes opp mot KSK. Handlinger som er skadelig for foreningens omdømme er
uønsket.

(4) Alle handlinger som er i strid med norsk lov på alle arrangementer i regi av KSK er under
alle omstendigheter uakseptabelt.

§ 4 Studentorganiasjonen i Agders (STA) reglement

KSK skal følge STAs retningslinjer for studentaktiviteter. Ved eventuelle mostridelser mellom
KSKs vedtekter og STAs reglement, vil sistnevnte være gjeldende.

§ 5 Medlemskap i foreninger

KSK skal strebe etter medlemskap i nasjonale foreninger som representerer klatring og
idretten generelt.

Kapittel 2: Medlemskap

§ 6 Medlemskap i Kristiansand Studentklatring

(1) Medlemskap er gyldig kun når kontingent for gjeldende periode er betalt.
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(2) Studentmedlemskap i foreningen forutsetter tilknytning til UiA, campus Kristiansand og
Grimstad, Fagskolen i Agder, Ansgar høyskole, Noroff eller NLA.

(3) Personer med tidligere tilknytning til overnevnte institusjoner, eller tilknytning til
foreningen kan anses som et unntak fra ovennevnte forutsetning.

(4) Minst ⅔ av foreningens medlemsmasse skal være studenter. Dermed vil styret stå fritt til
å vurdere om det er rom for slikt unntak, for å ivareta dette.

(5) Som medlem av KSK plikter man seg også til å følge KSKs interne reglement.
Overtredelser medfører konsekvenser definert i reglementet.

§ 7 Utestengelse av medlemmer

Dersom et medlem opptrer på en måte som er i strid med KSKs verdier, reglement eller er
skadelig for foreningens omdømme, kan styret med kvalifisert flertall ekskludere
vedkommende. Da skal alle aktuelle alternativer ha vært til vurdering. I et slikt scenario skal
alle involverte parter informeres og få anledning til å ytre sin side av saken. Styret står også
fritt til å nekte medlemskap på samme grunnlag.

§ 8 Medlemskontingent

(1) Medlemskontingenten fastsettes på årsmøtet. Fastsettelse av kontingent vedtas med
alminnelig flertall.

(2) Kontigentperioden følger studieåret og gjelder fra august til august året derpå. Betaling
av kontingent på et senere tidspunkt vil ikke medføre endring i kontigentbeløpet, og er også
gyldig til førstkommende august.

Kapittel 3 : Årsmøter

§ 9 Årsmøte

(1) Årsmøtet skal finne sted i tidsrommet 15. februar til 15. mars hvert kalenderår.
Det er styret som ordinært innkaller til årsmøte.

(2) Alle medlemmer med gyldig medlemskap (som presisert i kapittel 2), har møte-, tale- og
forslagsrett, og regnes som stemmeberettiget.

(3) Alle KSKs medlemmer skal innkalles til årsmøte med saksdokumenter minst to uker før
møtedato.

(4) Følgende saker skal behandles på årsmøte:
● Årsberetning
● Regnskap
● Vedtekter
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● Budsjett
● Fastsettelse av medlemskontingent
● Behandle regler
● Valg av styre
● Valg av klatreombud
● Eventuelt

§ 10 Endringer i grunndokumenter

Foreningens grunndokumenter kan kun revideres på årsmøter, eller ekstraordinære
årsmøter. Endringer vedtas med alminnelig flertall.

§ 11 Ekstraordinære årsmøter

Styret med alminnelig flertall, eller minst 10% av KSKs stemmeberettigede medlemmer, kan
innkalle til et ekstraordinært årsmøte.

Kapittel 4: Foreningens styre

§ 12 Sammensetning

KSKs styret består av følgende verv:

● Leder
● Nestleder
● Økonomiansvarlig
● Aktivitetsansvarlig
● Kommunikasjonsansvarlig
● Markedsføringsansvarlig
● Opp til 3 ordinære styremedlemmer
● Opp til 3 varamedlemmer i ikke-prioritert rekkefølge.

Alle styrets medlemmer stiller med tale og forslagsrett på styremøter. Ikke-varamedlemmer
har i tillegg stemmerett, som en vara kan få ved stedfortredelse for fraværende
styremedlem.

KSK skal strebe etter å ivareta bred representasjon i styret på tvers av institusjoner, kjønn,
og andre grupper.

§ 13 Valg av styre

(1) Styrets medlemmer velges på årsmøte.
Styremedlemmer skal velges inn med et alminnelig flertall.
En styreplass kan også lukkes med alminnelig flertall.
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Dersom en styreplass ikke forblir fylt eller aktivt lukket av årsmøtet vil den automatisk
oversendes.

(2) Supplering av styremedlemmer

Oversendte styreplasser fylles på suppleringsvalg på et ekstraordinært årsmøte.
Dersom styret anser et ekstraordinært årsmøte som ikke hensiktsmessig, kan de med ⅔
flertall supplere oversendte plasser.

Ved frafall av et styremedlem mellom årsmøter, vil plassen regnes som åpen for supplering.

§ 14 Mistillit mot styrets medlemmer

Et årsmøte kan med alminnelig flertall og styre med kvalifisert flertall vedta et mistillitsforslag
mot et styremedlem. I en slik prosess skal det aktuelle styremedlemmet informeres innen
rimelig tid og få anledning til å tale for forsamlingen.
Dersom et mistillitsforslag får det nødvendige flertallet, må styremedlemmet fratre vervet sitt
med umiddelbar virkning.

I samsvar med STAs reglement vil STA være klageinstans i slike saker.

Kapittel 5 : Øvrige bestemmelser

§ 15 Klatreombud

KSK skal ha et klatreombud.
Klatreombudet velges på foreningens årsmøte.

§ 16 Samarbeidsavtaler

Eventuelle samarbeids- og sponsoravtaler skal ikke stride med KSKs verdier, eller heller ikke
gå på bekostning av foreningens integritet og uavhengighet.

§ 17 Opphør av organisasjonen

Opphør av Kristiansand Studentklatring skjer etter med STAs reglement. De overskytende
midlene etter avvikling tilfaller en ideell organisasjon med klatring som hovedområde.
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Ordliste:

Vervbeskrivelser:

(1) Leder
Har som hovedoppgave å opprettholde daglig drift av KSK. Utover dette har leder som
oppgave å sikre demokratiet i KSK og at både KSKs retningslinjer – samt være inneforstått
med retningslinjene foreningens overordnede organisasjoner – opprettholdes.

(2) Nestleder
Er lederens høyre hånd og tar det fulle ansvaret dersom lederen ikke er tilgjengelig.
Nestleder har videre som oppgave å søtte til og bidra de ulike vervene ved behov.

(3) Økonomiansvarlig
Holder oversikt og har hovedansvar for KSKs økonomi. Arbeidsoppgaver innebærer blant
annet fakturering, og føring av regnskap samt budsjett.

(4) Aktivitetsansvarlig
Har ansvar over aktiviteter arrangert av KSK. Herunder organiserte treninger, og andre
sosiale arrangementer.

(5) Kommunikasjonsansvarlig
Har ansvar for ekstern kommunikasjon med ulike aktører.

(6) Markedsføringsansvarlig
Har hovedansvar for markedsføring av organisasjonen som i hovedsak foregår gjennom
sosiale medier. Dette inkluderer også oppgaver som å publisere bilder og videoer relatert til
aktiviteter samt arrangementer relatert til KSK.

(7) Klatreombud
Klatreombudet er en uavhengig tillitsperson uten tilknytning til foreningens styre. Ombudet
skal være en tillitsperson for medlemmene hvor styret ikke er aktuelt eller ønskelig å
henvende seg til. Ombudets ansvarsområde spenner fra klatring og sikkerhet til miljø og
trivsel.

Øvrige ordforklaringer:

(1) Alminnelig flertall
Et flertall av de avgitte stemmer. En beslutning vil dermed kreve mer enn ½ av forsamlingen

(2) Kvalifisert flertall
Kvalifisert flertall innebærer at ⅔ av forsamlingen stemmer for.
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SP-sak 33/23 

Møtedato 24.05.23  

Saksbehandler William T. Svendsen    

 

Søknad om medlemskap i STA fra Evimera   

Bakgrunn for saken  

STA har mottatt en søknad om medlemskap fra linjeforeningen Evimera, og har hatt denne til 

behandling i styret. Evimera er en linjeforening for studenter på master i barnevern.  

 

Argumentasjon  

Formålet med Evimera er å tilby diverse sosiale og faglige arrangement til studentene på master i 

barnevern, dette for å sikre et godt samhold og bekjentskap på tvers av kull. Hensikten med 

linjeforeningen er å fremme engasjement og økt faglig aktivitet.  

 

Linjeforeningen ønsker å bli medlem av STA da de ser at det er mange fordeler ved et slikt 

medlemskap, både for styret og alle medlemmene. Eksempler på slike fordeler er booking av 

lokale, leie av Alibiet, lettere samarbeid med andre linjeforeninger, å være en del av STA-

felleskapet og det å ha noen i ryggen.   
 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedtekter for studentaktiviteten, og bekrefter at 

Evimera oppfyller de krav og retningslinjer som er vedtatt.  

 

Økonomiske konsekvenser 

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.  

 

Forslag til vedtak  

Evimera blir medlem av Studentorganisasjonen i Agder fra 24.mai 2023, med de rettigheter og 

plikter det innebærer.  

 

 

Innstilling fra styret 

STA- styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad fra Evimera, med tilhørende vedtekter.   

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity Evimera.  

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



SØKNAD OM MEDLEMSKAP I STA
Søknad for linjeforening for Master i barnevern ved UiA: Evimería

1. Linjeforeningen ønsker å bli medlem av STA da vi ser at det er mange fordeler både
for styret og for våre medlemmer. Dette blant annet med booking og leie av lokale,
lagringsplass, lettere samarbeid osv. Linjeforeningen vår er relativ nyoppstartet, så vi
har ikke fått helt oversikt over hva STA er og kan tilby før den siste tiden, og har
derfor ikke søkt tidligere. Nå vil vi gjerne bli med som en del av deres fellesskap for å
ha noen i ryggen og for å sikre at linjeforeningen blir drevet på rett og best vis.

2. Formålet med linjeforeningen er å tilby diverse sosiale og faglige arrangementer til
studenter på Master i Barnevern. Dette for å sikre et godt samhold og bekjentskap på
tvers av kull og for å være en felles arena studenter kan møtes på utenom studietid.

3. Hensikten med linjeforeningen er å fremme engasjement og økt faglig aktivitet, så vi
inviterer derfor ulike foredragsholdere som kan berike studentene med faglig påfyll.
Til nå har vi blant annet arrangert “Fag og pizza” der vi har hatt forelesere eller andre
fagpersoner til å holde et innlegg og laget en arena for å stille spørsmål og diskutere.
Vi har også arrangert større foredrag sammen med andre linjeforeninger der vi har
leid inn Stine Sofies Stiftelsen til å snakke. I tillegg synes vi det er viktig med sosiale
avbrekk i studiehverdagen og jobber for å arrangere diverse som både kan inkludere
og gi sosialt påfyll. Vi arrangerer blant annet julebord hvert år, sosial grilling i
berthesbukta med diverse aktiviteter, spillkvelder, preparty i samarbeid med Rekom
nede i byen, vors før torsdagsquiz, oktoberfest osv. Vi ønsker også at studenter selv
kan komme med ønske om hva de savner av tilbud og tilrettelegge slik at studenter
blir fornøyde med det vi tilbyr.

4. Våre planer for tiden fremover er: Sosial grilling i Berthesbukta lørdag 27. juni, med
mulighet for å dra videre ned i byen etterhvert, diverse opplegg og stand under
studiestartuka, preparty 31. august, quiz i september, “fag og pizza” med mulig
foredrag fra “erfaringsformidlerne” i oktober og julebord i november.

5. Alle som er student ved master i barnevern er automatisk medlem av linjeforeningen,
så vi er litt over 100 medlemmer.

6. Oversikt over styremedlemmer (alle tilhører Master i Barnevern)

Leder: Oline Grunnsvoll Torjussen, 3.kl
Oline.torjussen@gmail.com
95365009

Nestleder: Ellen Midtstøl Samuelsen, 3.kl
Ellen-samuelsen@hotmail.no
95228371

Økonomiansvarlig: Martin Sathiyanathan 3.kl
martinsathiyanathan@gmail.com
94421372

Fagansvarlig: Henriette Ødegaard 4.kl
henriette.odegaard@hotmail.com



94162451

Fagansvarlig: Vilde Madeleine Taule 3. kl
vilde.taule@gmail.com
479 10 985

Arrangementansvarlig: Ruby Bjørndal 2.kl
rubybjorndal@gmail.com
959 31 013

Arrangementansvarlig: Celina Løvfald 3.kl
celilov1011@gmail.com
94252035

Styremedlem: Ulrikke Teige Bakken 1.kl
ulrikketb@gmail.com
93654410

7. Vedtektene legges ved som et eget vedlegg. De skal være i henhold til regler fra STA



Vedtekter Evimería

§ 1 Navn og formål

Navn: Evimería
Organisasjonsnummer: 927861038
Kontonummer: 3207 36 83717
Vippsnummer: #727933

Formål: Linjeforening for studentene på Master i Barnevern ved Universitetet i Agder. Foreningen
skal tilby en felles arena for studentene sine ved å bidra til ulike tilbud med den hensikt å fremme
engasjement og økt faglig aktivitet blant studentene, på tvers av kullene.

§ 2 Medlemskap

§ 2.1 Linjeforeningen skal ha egne vedtekter. Vedtektene skal ikke være i strid med vedtektene og
reglementet til Studentorganisasjonen i Agder (STA).

§ 2.2 Linjeforeningen er til for alle Barnevernstudenter, og alle underlagt Master i Barnevern vil
automatisk bli medlem av Linjeforeningen.

§ 2.3 Alle medlemmer av Linjeforeningen har tale- forslags- og stemmerett ved årsmøtet.

§ 3 Styret

§.3.1 Styret skal bestå av leder, nestleder, økonomiansvarlig, fagansvarlig, arrangementsansvarlig og
styremedlemmer. Disse skal velges av årsmøtet.

§ 3.2 Styret har ansvar for den daglige driften av Linjeforeningen og iverksetter årsmøtets vedtak.

§ 3.3 Styret er vedtaksdyktig når alle er innkalt, og minst 6 styremedlemmer møter (flertall)

§ 3.4 Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme.

§ 3.5 Alle styremøter skal protokollføres.

§ 3.6 Alle kull skal så godt som det lar seg gjøre være representert i styret

§ 4 Årsmøtet

§ 4.1 Årsmøtet er Linjeforeningens øverste myndighet, og skal minst avholdes en gang i året, helst i
høstsemesteret.

§ 4.2 Styret innkaller til årsmøtet senest 2 uker før møtet.

§ 4.3 Årsmøtet er vedtaksdyktige når alle medlemmer er innkalt, og minst 6 stk er til stede.



§ 4.4 På årsmøtet skal følgende saker behandles:

1. Godkjenning innkalling og saksliste

2. Valg av referent og ordstyrer

3. Vedtekter

4. Budsjett og regnskap

5. Årsplan

6. Valg av styre

a. Leder

b. Nestleder

c. Økonomiansvarlig

d. Arrangementansvarlig

e. Fagansvarlig

f. Styremedlemmer

7. Innkomne saker

§ 4.5 Valgprosedyrer settes av styret, og skal godkjennes av årsmøtet med 2/3 flertall.

§ 5 Økonomi og organisasjonsnummer

§ 5.1 Linjeforeningen skal ha egen organisasjonskonto og organisasjonsnummer i
Brønnøysundregisteret.

§ 5.2 Styret har ansvar for økonomien til Linjeforeningen. Hovedansvaret ligger hos
økonomiansvarlig, i samråd med leder.

§ 6 Mistillit

§ 6.1 Mistillitsforslag kan stilles mot enkeltmedlemmer, et styremedlem eller hele styret.

§ 6.2 For at et mistillitsforslag skal realitetsbehandles kreves det at minst 5 av foreningens medlemmer
signerer mistillitsforslaget.

§ 6.3 Anonyme mistillitsforslag forkastes.

§ 6.4 Mistillitsforslag skal begrunnes skriftlig.



§ 6.5 Ved mistillitsforslag skal STA kontaktes uten unødig opphold, og senest fjorten (14) dager etter
at mistillitsforslaget er fremmet.

§ 6.6 Personen(e) det reises mistillit mot skal bekjentgjøres om forslaget så snart som mulig etter at
forslaget er fremmet.

§ 6.7 Mistillitsforslag skal behandles på årsmøtet og vedtas med 2/3 flertall. Dersom det er
hensiktsmessig, skal det kalles inn til ekstraordinær årsmøte. Mistillitsforslag skal alltid behandles av
ekstraordinær årsmøte dersom det er mer enn to (2) måneder frem til neste ordinære årsmøte.

§ 6.8 Dersom mistillit vedtas fratrer personen sitt verv og/eller medlemskap med umiddelbar virkning.

§ 6.9 Vedtak om mistillit kan påklages til STA-styret.

§ 7 Oppløsning

Dersom Linjeforeningen oppløses skal alle midler tildelt av Velferdstinget i Agder (VT)/
Studentsamskipnaden i Agder (SiA), tilbakeføres VT/SiA.

Egen Opptjente midler, som ikke er tildelt av VT/SiA, kan studentaktiviteten fordele selv.

§ 8 Styrets oppgaver

§ 8.1 Styret har ansvar for å arrangere studietur ved 4.året på masterstudiet. Herunder søke om støtte
og midler til å gjennomføre dette.

§ 8.2 Arrangere faglige arrangement og sosiale sammenkomster. Det skal være minst et faglig
arrangement og en sosial sammenkomst i løpet av hvert semester.

§ 9 Arrangementer

§ 9.1 Store arrangementer (som julebord og lignende arrangementer) skal være ferdig planlagt og klart
til å gjennomføres innen 2 uker før, og fastsatt dato 4 uker før.

§ 10 Ekskludering fra styret

§10.1 Ekskludering fra styret om følgende punkter inntreffer. Dette skal stemmes over om det dukker
opp tilfeller av.

• Mobbing

• Trakassering og annen uønsket seksuell fremtoning

• Rasisme



• Annen hets eller personangrep

• Økonomisk underslag av foreningens midler



SP-sak 34/23  

Møtedato 24.05.23  

Saksbehandler Katrine B. Øydna  

  

STAs Handlingsplan 2023/2024  
  

Bakgrunn for saken  

 

Ifølge STAs vedtekter skal Studentparlamentet vedta handlingsplan, etter innstilling fra STA-

styret, innen 31.mai.  
 

Derfor løftes nå innstilt handlingsplan til Studentparlamentet for behandling.  

Handlingsplanen vil gjelde fra og med neste periode, fra juli 2023 til og med juni 2024.  
 

Argumentasjon   
 

Hvert år vedtas en ny handlingsplan for organisasjonen. Denne planen skal være 

organisasjonens øverste politiske prioriteringer gjennom perioden. Det er opp til hvert sittende 

styre og Studentparlament å utforme den slik man mener er best for organisasjonen, og 

bestemme hva den skal inneholde av politiske prioriteringer.  
 

Handlingsplanen begrenser ikke hva STA som organisasjon skal jobbe for. Møter, initiativ og 

oppgaver både utenifra og innad skjer parallelt med handlingsplanen. Derfor er det viktig at 

handlingsplanen ikke inneholder for mange punkter. Inneholder planen mange og/eller 

omfattende punkter, vil det bli vanskeligere for styret å gjennomføre arbeidet. Det betyr at 

punkter SP anser som viktig kan bli prioritert bort, på grunn av kapasitetsbegrensninger i 

styret.  

 

Styret har laget en handlingsplan som favoriserer kvalitet fremfor kvantitet. Enkelte av 

punktene er overført fra forrige handlingsplan, mens andre ivaretar påbegynte prosjekter og 

initiativer.  

Styret har besluttet å ikke kategorisere de politiske punktene på handlingsplanen i konkrete 

fagområder.  Dette fordi påtroppende styre selv skal få bestemme hvordan de ønsker å fordele 

handlingsplanpunktene seg imellom. 

Politikk 

Denne delen av handlingsplanen presenterer de øverste politiske prioriteringene til STA i 

perioden 23/24. Det prioriteres blant annet å arbeide for at UiA tar i bruk kunstig intelligens 

på en evidensbasert måte i henhold til vurdering, studentvennlige kiosk/kantine-tilbud, 

helhetlig arbeid med bærekraft i tråd med FN sine mål, styrke studentfrivilligheten og 

fortsette arbeidet med å opprette en tiltaksplan mot mobbing, samt synliggjøre denne 

problemstillingen.   

I denne perioden har styret opplevd at det ofte er et stort avvik mellom informasjon, tilbud og 

tilrettelegging som gis til norske studenter og hva som gis til internasjonale studenter. Det er 

blant annet svært vanskelig å navigere UiA sin nettside dersom man ikke behersker norsk. 

Styret opplever det derfor som hensiktsmessig å prioritere denne problemstillingen i 

kommende periode.  



Studiebarometeret viser at mange av studentene ved UiA opplever at sin utdanning ikke er så 

arbeidslivsrelevant som en skulle ønske. Mange studenter ønsker en form for relevant praksis 

i løpet av sin utdanning. I skrivende stund er dette kun garantert i utdanningsløp som har 

rammestyrt praksis, dermed profesjonsutdanninger som sykepleien, lærerutdanningen eller 

sosialt arbeid, men praksis er også absolutt relevant i andre utdanningsløp. Styret mener 

derfor det er nødvendig å jobbe konkret med denne problemstillingen i neste periode.  

Organisasjon  

STA sin nettside ble høsten 2022 totalrenovert og styret ser ingen behov for å ha noe om dette 

på handlingsplanen for neste periode. Vedlikehold og oppdateringer vil fortsatt bli prioritert, 

men det vil ikke gjøres en totalrenovering igjen. Styret foreslår derimot å fortsette arbeidet 

med renoveringen av STA sin digitale profil. Dette innebærer å fortsette utviklingen av et 

«digitalt varemerke» både på sosiale medier og på nettsiden.  

Styret ser det også som hensiktsmessig å undersøke hvordan de aktuelle plattformene 

(nettside og sosiale medier) brukes for å fremme STA som organisasjon.  

Styret foreslår å beholde punktet om synlighet både på campus og digitalt da det er ønskelig å 

være langt mer synlige i den kommende perioden.  

Kontinuerlige prioriteringer  

  

Handlingsplanen tar også for seg kontinuerlige prioriteringer som alltid skal være av øverste 

prioritet. Dette seg være studentvalg, synlighet og tilstedeværelse og belysning av 

dagsaktuelle studentpolitiske saker. Disse er gjerne like hvert år.  

 

STA-styret foreslår i år å legge til noe under kontinuerlige prioriteringer. Styret mener at 

samarbeid med både nasjonale og internasjonale studentdemokratier er svært viktig og ønsker 

at dette skal prioriteres i enda større grad fremover. Videre foreslår styret å legge til en 

leddsetning som sier noe om å øke studentengasjementet.  

 

Studentparlamentet må gjerne ta kontakt med saksbehandlere i forkant av SP-møtet for å 

drøfte ideer og tanker, og hvordan dette kan foreslås inn i planen om man ønsker å endre noe. 

På denne måten kan vi finne gode løsninger sammen.  
 

Økonomiske konsekvenser   
 

Alt etter hva Studentparlamentet vedtar, kan det medføre økonomisk konsekvenser for STA. 

Økonomiske konsekvenser tas med når budsjettet for 2024 vedtas i Studentparlamentsmøte i 

september 2023.  

  
 

Forslag til vedtak  

  

Studentparlamentet vedtar STAs Handlingsplan 2023/2024, med de endringer som 

forekommer på møtet.   

  
 

Innstilling fra styret   
 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.   



Vedlegg   

Handlingsplan 2023/2024  

  

English Summary   

The plan of action is a guidance for STA regarding how STA`s work should be prioritized in 

the upcoming year. The plan of action consists of current cases according to the political 

document and internal processes of STA. It is passed by the Student Parliament before 31st of 

May and is proposed by the STA-board.  
 



STAs handlingsplan 2023/2024 

 

Politikk  

• STA skal arbeide for at UiA bruker kunstig intelligens gjennom metodisk tilnærming i 

vurderingssituasjoner 

• STA skal arbeide for at 21st century skills (generiske egenskaper) får en større rolle i 

utdanningsløpet til studentene 

• STA skal arbeide for at førstesemestertiltakene ved UiA skal gjenspeile behovene i 

studentmassen  

• STA skal arbeide for at UiA skal synliggjøre sine vitenskapelige ressurser for studenter 

• STA skal arbeide for at UiA oppretter et helhetlig bærekraftsorgan i samarbeid med STA 

• STA skal arbeide for at det er kveldsåpen kiosk på begge campuser  

• STA skal arbeide for å styrke tillitsvalgtordningen og sikre nødvendige ressurser, herunder 

særlig opplæring og oppfølging 
• STA skal arbeide for at UiA utarbeider en tiltaksplan for mobbing og trakassering samt sette 

søkelys på denne problematikken 

• STA skal arbeide for at alle studenter ved UiA skal få tilbud om relevant praksis i løpet av sin 

utdanning  

• STA skal arbeide for at UiA og SiA tilbyr internasjonale studenter de samme tilbudene, 

informasjonen og tilretteleggingen som nasjonale studenter mottar 

• STA skal arbeide for at UiA og SiA synligjør ressursene knyttet til studenters psykiske helse  

 

Organisasjon  

Kommunikasjon  

• STA skal arbeide med å utvikle organisasjonens digitale profil  

• STA skal vurdere dagens bruk av aktuelle sosiale medier og sikre effektivisering og økt 

engasjement 

• STA skal arbeide for å være mer synlige på begge campuser, både fysisk og digitalt   

 

Kontinuerlige prioriteringer  

• STA, i samarbeid med UiA, skal arbeide for å synliggjøre studentpolitikk og studentenes 

rettigheter, samt øke studentengasjement på UiA 

• STA skal aktivt samarbeide med andre studentdemokratier, både nasjonalt og internasjonalt  

• STA skal være aktive i media og fronte studentpolitiske saker  

• STA skal delta på og være synlige under arrangement som er relevante for studentpolitiske 

saker  

• STA skal arbeide for å styrke studentfrivilligheten 

• STA skal jobbe med Studentvalget 

 



SP-sak 35/23 

Møtedato 24.05.23 

Saksbehandler William T. Svendsen  

 

Årsberetning for Studentorganisasjonen i Agder 2022/2023  

Bakgrunn for saken 

Ifølge STAs vedtekter, § 38, skal STA-styret legge frem sin årsberetning av organisasjonens 

arbeid i perioden. Årsberetningen skal legges frem på Studentparlamentets siste møte i sin 

periode. Derfor løftes saken nå til Studentparlamentet.  

 

Argumentasjon  

Årsberetningen tar for seg høydepunkter, og viktige gjennomslag og oppgaver STA har stått 

ovenfor og gjennomført i perioden 2022/2023. Den tar ikke for seg alle oppgaver og detaljer, men 

gir en god oversikt over bredden av arbeid STA-styret har gjort i sin periode, og hva 

organisasjonen har utrettet. 

 

Hele årsberetningen blir ikke lagt frem i detalj på møtet; det vil bli gitt en kort oppsummering. I 

tillegg vil det være mulig for Studentparlamentet å stille spørsmål til beretningen og innholdet i 

den. Her vil både saksbehandler og resten av STA-styret kunne svare på spørsmål. 

 

Dette er en mulighet for SP til å følge opp organisasjonen og sikre at deres prioriteringer gjort via 

handlingsplan og andre vedtak er blitt fulgt. 

 

Skulle det være detaljerte spørsmål setter styret pris på at de kommer på forhånd slik at man kan 

gi så gode svar som mulig. Spørsmål som stilles til saksbehandler på forhånd kan selvsagt gjentas 

på selve møtet av spørsmålsstiller slik at hele Studentparlamentet får høre styrets svar. 

 

Økonomiske konsekvenser 

Det er ingen økonomiske konsekvenser i saken.  

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet godkjenner Årsberetningen for Studentorganisasjonen i Agder 2022/2023, og 

tar denne til etterretning.  

 

Innstilling fra styret 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak.  

 

Vedlegg  

Årsberetning for Studentorganisasjonen i Agder 2022/2023 

Gjennomgang av Handlingsplan 2022/2023 

  

English Summary  

STA`s regulations states that the board shall present their yearly report at the last SP-meeting of 

their time of function.  



Årsberetning for 

Studentorganisasjonen i Agder – 

2022/2023 

 

Årsberetning for Studentorganisasjonen i Agder (STA) legges frem for Studentparlamentet 

24. mai 2023. STAs årsberetning er en gjennomgang av året som har gått, og hva STA har 

gjennomført det siste året. Beretningen går ikke i detalj på alle oppgaver som STA-styret har 

gjennomført, men tar for seg de viktigste sakene som har blitt arbeidet med siden STA-styrets 

tiltredelse 01. juli 2022. 

Årsberetningen ser tilbake på et år som ikke har vært preget av Covid-19, men som likevel 

har vært krevende. I løpet av året har Karriereuka- prosjektet vært en pregende faktor for 

styret fram til februar 2023.Men selv om styret har hatt krevende prosjekter så har STA 

dannet ny allianse og blitt en sentral del av debatten rundt kunstig intelligens, både lokalt på 

Universitetet i Agder (UiA) og nasjonalt. 
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STA-Styret og sekretariatet  
STA-Styret 
 

 

 

STA-styret har i perioden 2022/2023 bestått av: 

Leder: William Thanoothong Svendsen 

Nestleder: Katrine Bryggeså Øydna 

Fagpolitisk ansvarlig: Maiken Køien Andersen 

Læringsmiljøpolitisk ansvarlig: Lars Magnus Halvorsen 

Mangfoldspolitisk ansvarlig: Lisa Kjosnes Fredsvik 

 

I perioden 2022/2023 har styret fulgt opp handlingsplanspunktene som Studentparlamentet 

(SP) vedtok mai 2022, øvrige vedtak og styringsdokumenter. De interne utvalgene til STA 

har blitt fulgt av deres respektive styremedlem. Det har også blitt avholdt 

medarbeidersamtaler og HMS-samtaler med jevne mellomrom. Styret har hatt styremøter 

hver uke, og STA-leder har deltatt på dekanmøtene hver uke og møte med rektoratet 

annenhver uke. 



Sekretariatet 
Sekretariatet har som de aller fleste år bestått av den 

eminente førstekonsulenten til STA, Irene Bredal.  Irene 

har vært en ekstremt viktig ressurs for at STA-styret kan 

fungere så godt som det har gjort. Hennes lange fartids i 

studentpolitikken og erfaring som organisasjonen sin 

konsulent kommer til nytte hver dag på kontoret. Irene 

har også fungert som en viktig kontinuitets – og kunnskapsbærer i organisasjonen. 

Konsulentens oppgave er å følge opp daglige sentralbordfunksjoner, studentaktiviteter, HMS, 

beredskap, økonomi, administrative oppgaver og byggforvaltning. 

Juli 
Da UiA har sommerferie i juli og deler av styret ofte har sommerjobber tar alltid STA-styret 

ut 4 uker sommerferie. Juli 2022 var for så vidt en rolig måned. STA-leder var likevel i media 

for å kommentere på saker som studentboliger og studiestøtte. 

August 
3. august kommer det nye styret til kontoret for første gang som styremedlem. Et nytt år står 

foran, og styret gjennomfører første studiestart som ikke har vært preget av Covid-19 på noen 

år.  

William og Katrine deltok også på NSO sitt årlig avsparks arrangement ved Moelv. Avspark 

skal fungere som nettverkingsbyggende, sosialt og faglige arrangement for medlemslagene 

og NSOs interne organer. 

August 2023 markerte også 10 år for Irene som konsulent i 

STA. Dette ble selvsagt feiret med brask og bram. STA er 

veldig heldige som har Irene som konsulent og vi håper hun 

blir i 10 år til.  

 

14. august startet årets største eventyr, nemlig studiestart og STA-leder var med på å holde de 

årlige studiestarttalene.  



27.august deltok STA og UiA i Pride-paraden i anledning 

Skeive Sørlandsdager. Det er flott at UiA også ønsker å 

være med å sette et fokus på mangfold.  

 

Som tidligere år deltok STA-styret på Arendalsuka, hvor 

styret holdt et felles arrangement med Norsk 

Studentorganisasjon (NSO) og ANSA.  

 

September 

Etter en hektisk måned som august pleier å være for STA-styret, stopper ikke toget opp for 

pauser. September blir ofte en like hektisk måned for styret. Opplæringen av representanter i 

ulike råd, styrer og utvalg (RSU) ble gjennomført av fagpolitisk ansvarlig, og 

læringsmiljøpolitisk ansvarlig var med å holde kurs for de tillitsvalgte. 

I september fikk STA også besøk av Velferdstinget i Oslo-Akershus etter som de alt var i 

Kristiansand for å delta på ViN-samling 

I tradisjon tro, holdt STA-styret SP-opplæringen på Thon Hotel Arendal. Uten 

Covidrestriksjoner ble alle kursene holdt uten å være preget av Covid-19 som de tidligere 

årene. 



Det var også i september STA-leder deltok på årets første møte i Universitet- og 

høyskolenettverket på Vestlandet (UH-Nett Vest), noe som også kom til å bli det siste møte 

STA ville være representert i dette nettverket. 

September var også starten på et langvarig prosjekt som kom til å prege store deler av STA-

styrets periode. Nemlig Karriereuka, et prosjekt som var startet av det forrige STA-styret i 

perioden 2021/2022 og som kom til å sette styret på en stor prøvelse.  

Det er også i september hvor STA velger å kalle inn alle linjeforeninger og studentaktiviteter 

som er medlem i STA til en samtale. Dette for å bedre kunne kartlegge behov og mangler fra 

studentfrivilligheten. Dette ble sett som nyttig fra foreningenes side.  

I 2022 kom det også en ny SHoT-undersøkelse. Den viste mørke tall for studentenes psykiske 

og mentale helse, noe som gjorde at disse sakene ble prioritert høyt av styret.  

Under periodens første SP-møte fikk SP en rolig start på hvordan parlamentet fungerer med 

faste vedtektssaker som budsjett, periodens møtedatoer og forretningsorden. Samtidig 

supplerte SP 2.varaplassen i Universitetsstyret. 

I midten av september hadde Katrine og Maiken det første møtet i arbeidsgruppen, tid til 

undervisning. Målet med arbeidsgruppen var å etablere en konkret mal for hvordan man skal 

fordele tid til undervisning og andre oppgaver en vitenskapelig ansatt skal gjennomføre. 

Arbeidet gikk over flere måneder.  

Oktober 
I oktober starter arbeidet med karriereuka for fult og STA-leder satte i gang en arbeidsgruppe 

som ble ledet av Maiken. Prosjektet var preget av store problemer i starten, og 

arbeidsgruppen brukte mye ressurser på brobygging og brannslukking 

Den 14. oktober deltok STA-styret på lanseringen av SiA-studentliv på Østsia. Alle 

studentforeningene i Agder var invitert og det ble en veldig hyggelig aften. Det er veldig 

viktig for STA å opprettholde et godt samarbeid med våre samarbeidspartnere og man syntes 

det var svært hyggelig å få en invitasjon.  



 

STA ble invitert til studentpolitisk toppmøte i Oslo av 

minister for forskning og høyrere utdanning, Ola Borten 

Moe. William deltok på møte og var med på 

demonstrasjonen mot innføringene av skolepenger og fikk 

muligheten til å kritisere ministeren for hans satsning på 

sektorene. STA-leder var også på besøk hos Velferdstinget i 

Oslo-Akershus dagen før toppmøte 

STA var et av en håndfull studentdemokratier som 

ble invitert av Helse- og Omsorgsministeren til å 

komme på møte i Helse- og Omsorgsdepartementet. 

Det var innspillsmøte om ny opptrappingsplan for 

psykisk helse og studenthelse. STA v/ Katrine holdt 

innlegg, mens Maiken var aktiv i 

plenumsdiskusjonen. På slutten av oktober deltok 

William og Katrine på NSO sin høstkonferanse i 

Trondheim hos NTNU. Der ble det diskutert hva 

fremtidens student var og ny former for 

undervisning. 

På SP-møte i oktober vedtok SP at STA skulle bli en trygg organisasjon for å sikre god 

organisasjonskultur. SP diskuterte også miljø og bærekraft på UiA, 

studenttillitsvalgtordningen og innspill til oppgraderingen av studentkantina ved campus 

Kristiansand. 



November 

Den fjerde november holdt forsvarsminister Anniken 

Huitfeldt foredrag i anledning Lilletunforelesningen. 

Innlegget handlet om sikkerhet i Europa og hvordan 

man kan løse konflikter ved hjelp av dialog. 

Nestleder Katrine fikk hilse på statsråden og minnet 

henne på at man også må huske på de utsatte 

studentene rundt om i verden. 

I midten av november hadde både styret og 

Studentparlamentet julebord. Årets julebord for 

parlamentet ble holdt på Alibiet. Det interne 

julebordet til styret ble holdt hos Lars Magnus. På 

slutten av november braket det løst med oppslag på 

Khrono. Distriktsalliansen ble offentliggjort og det skapte mye oppmerksomhet. 

På novembermøtet i Studentparlamentet vedtok SP to resolusjoner, en om rus og en om Åpen 

kildekode, i tillegg vedtok SP mandatet til NSO- delegasjonen og diskuterte forskning på dyr. 

Andre uka i november fikk STA-styret besøk av studentdemokratiet ved Universitetet i 

Latvia. Besøket var et resultat av et samarbeid som begynte i august, og som ble initiert 

gjennom deltagelse i Forthem Student Council. I løpet av besøket ble de to 

studentdemokratiene med tilhørende struktur presentert for hverandre. Det ble arrangert 

møter med ledelse på UiA, presentasjon av UiA-PULS, omvisning holdt av IT-avdelingen, 

samt workshops om Fortheminvolvering, grønne løsninger og videre samarbeid mellom de to 

studentdemokratiene. I tillegg til de faglige programmet ble det arrangert flere sosiale 

arrangement som blant annet quiz på Østsia, Escape Room, grilling på campus og tur til Den 

omvendte båt. 

Desember 
Desember pleier å være en rolig måned for STA-styret hvor styret får muligheten til å jobbe 

med små saker og få unnagjort papirarbeid. Styret tok juleferie fra 16. desember. 

STA-styret sendte også ut julekort til samarbeidspartnere, både på og utenfor UiA.  



 

Januar 
Den første januar var det offisiell overtakelse av det nye studenthuset i Kristiansand sentrum. 

UiA har sammen med SiA og Cultiva kjøpt det gamle kunstmuseet i Skippergata. Den tredje 

januar åpnet dørene for alle interesserte borgere og alle studenter i Agder. Den offisielle 

åpningen var preget av næringslivstopper, offisielle taler og informasjon om hva bygget skal 

brukes til. Første etasje og underetasjen vil bli brukt av studentene i Agder, men det er også 

andre som skal bruke bygget. På kveldstid inntok studentene det nye studenthuset og 

oppmøtet var svært godt. Det ble gratis pizza, konsert og utdeling av premier.  

 

 

 



STA startet måneden med en alliansetur til Studentdemokratiet i Sørøst-Norge ved campus 

Vestfold. På møte ble det gjort en workshop, kunnskaps- og ideutveksling, samt diskutert 

planer for framtiden. 

På STA sitt møte med Utdanningsavdelingen fikk vi starten på handlingsplanpunktet om å 

opprette en fast stillingsressurs for tillitsvalgte. STA ble møte med positivitet og engasjement 

fra Utdanningsavdelingen. 

I januar var STA godt i gang med forberedelsene til karriereuka. 

Maiken har ledet en arbeidsgruppe som har jobbet med karriereuka 

bestående av 3 studenter (utenfor STA) og 2 STA-styret 

medlemmer. Karriereuka en egen organisasjon gjennom BREG.no 

og fikk åpnet bankkonto hos Sparebanken Sør. I tillegg mottok vi 

100 000 kr fra UiA. Det ble også bestemt at virksomhetene skulle 

betale 1000 kr for standplass under arrangementet. Videre ble det 

opprettet en nettside via UiAs nettside gjennom 

Kommunikasjonsavdelingen. Kommunikasjonsavdelingen hjalp oss også med å lage 

markedsføringsprofil som vi gjennomgående brukte på alle våre kanaler. 

Det ble videre bestilt opp både roll-ups, skjorter, kataloger, flagg m.m. som ble brukt under 

promoteringen av arrangementet. UiA karriere ble en viktig samarbeidspartner under 

prosjektet. De var våre kontaktpersoner opp mot UiA, samt at de satte av en av deres 

studentassistenter til å bruke hele sin stillingsprosent for å hjelpe til med å 

gjennomføre/videreutvikle karriereuka. Videre fikk vi også god hjelp av UiA karriere i 

utviklingen av innhold til sosiale medier. Vi må også takke rektoratet for gjennomgående god 

støtte når styret har drevet forberedninger til dette arrangementet.  

På SP-møte i januar diskuterte Studentparlamentet fagsosial studiestart, tilrettelegging på 

UiA og gav innspill på tiltaksplan mot mobbing og trakassering. SP valgte også UiAs 

landsmøtedelegasjon. 

Februar 
Mot slutten av måneden så ble det holdt et møte hvor studentene kunne komme og møte 

formannskapet i Kristiansand Kommune i Lilletunstova. Her fremmet STA viktigheten av at 

kommunen legger til rette for muligheten for at studenter enklere skal få seg jobb. 



I uke 7 arrangerte STA i samarbeid med UiA 

karriereuka. Det deltok 21 ulike virksomheter på 

standsmessen fordelt på 2 dager. Arrangementet 

var en utvidelse av den eksisterende karrieredagen i 

Kristiansand som vi hadde et tett samarbeid med 

under planleggingsprosessen. Karriereuka 

arrangerte arrangementer som fremmet det 

tverrfaglige perspektivet, hvordan få studenter ut i arbeidslivet, kompetansebygging og 

nettverksbygging. Arrangementet ble en stor suksess både for studentene og for næringslivet 

med godt oppmøte fra begge parter. Det ble avholdt 6 ulike arrangementer i tillegg til 

standmessen. Videre ble det jobbet med videreutvikling og videreføring av prosjektet.   

Februars SP-møte fikk SP komme med innspill til det nye studenthuset i Kristiansand BARE, 

og regnskapet for 2022 ble godkjent. SP diskuterte Kunstig intelligens og kom med innspill 

på hva STA kan gjøre for å bli mer synlig.  

Mars  
Ved UiA sitt læringsmiljøpolitisk utvalg (LMU) 24. Mars ble handlingsplanpunktet om å 

opprette en fast stillingsressurs for tillitsvalgte på UiA diskutert. Dette handlingsplanpunktet 

har skapt mye engasjement rundt saken. Med dette til grunn, samt engasjement fra 

Utdanningsavdelingen, fikk STA mulighet til å fremme et konkret budsjettforslag for å oppnå 

en fast tillitsvalgressurs. 

Dette året har STA jobbet kontinuerlig med å fremme studentstemmen i UiAs 

førstesemesterteam. Hovedmålet har vært å sikre at alle studentene ved UiA uavhengig av 

fakultet skal motta førstesemestertiltak som forbereder studenten på det videre studieløpet og 

skaper trygghet under studiestarten. Dette resulterte i at på marsmøtet hadde Maiken en økt 

med førstesemesterteamet for å fremme studentperspektivet og komme med videre 

anbefalinger om utviklingen av førstesemestertiltak og samarbeid med studentene på fakultet. 

Vårt fokus har vært at alle studentene skal få et tilbud som svarer med hva de faktisk trenger 

å vite under studiestarten. Videre har vi også hatt et stort fokus på hvilken informasjon som 

kan avventes slik at studentene ikke blir for overveldet med tanke på all informasjon de 

mottar den første uken. 

Under årets valg var det ikke like mange som stemte som i fjor, men det var konkurranse på 

mange av fakultetene og mange gode kandidater ble valg in til Studentparlamentet. Samtidig 



var det enorm konkurranse på fakultetsvalget noe som 

er veldig positivt. På tross av lav oppslutning på 

valget var det svært mange visninger og klikk på 

sosiale medier. Dette forteller styret at studentmassen 

fikk informasjon om valget, men at en kanskje trenger 

flere intensiver for å stemme i studentvalget. UiA har 

også vært svært på tilbudssiden under dette valget og 

hjulpet mye med promotering og synliggjøring av 

valget.  

 

På SP-møtet i mars var det duket for revideringer av STAs organisatoriske dokumenter. SP 

fikk også muligheten til å diskutere temaet fusk i akademia. 

Den 8. og 9. mars arrangerte STA i samarbeid 

med UiA Karriere “Engasjer deg-dagen" ved 

campus Kristiansand og campus Grimstad. 

Årsaken til engasjementet var et ønske om å 

gjenopprette tradisjonen om å ha en slags 

aktivitetsmesse på begynnelsen av andre 

semester. Før pandemien var det tradisjon at UiA 

Karriere arrangerte “engasjer deg-dagen" slik at 

studentaktivitetene og linjeforeningene kunne 

vise seg frem og rekruttere nye medlemmer. 

Tidligere ble dette arrangementet holdt i tidlig 

februar, men dette lot seg dessverre ikke gjøre i 

år. Arrangementet ble en stor suksess og alle i 

arbeidsgruppen er enig om at dette også skal arrangeres igjen i 2024, men da i tidlig februar.  

 

April 
I april var det duket for årets landsmøte i Norsk Studentorganisasjon. Der deltok 3/5 av STA-

styret i UiA-delegasjonen. Vi fikk gode gjennomslag på vår resolusjon om kunstig intelligens 



og diverse tilleggsforslag til utdanningsplattformen. I tillegg ble Maiken valgt inn i 

Sentralstyret og Lars Magnus til Læringsmiljøpolitisk komité.  

Denne måneden fremmet styret bekymringer til Utdanningsavdelingen på vegne av studenter 

rundt hvordan kommunikasjonen er når en student blir mistenkt for fusk. Mange studenter 

opplever det som en emosjonell påkjenning å bli mistenkt for fusk, men også vanskelig å 

sette seg inn i alt av informasjonen. Dette gjelder særlig for internasjonale studenter da jussen 

kan være særdeles vanskelig for dem. I tillegg gjorde vi Utdanningsavdelingen oppmerksom 

på at viktig informasjon kunne bli borte i oversettelsen fra norsk til engelsk. Det ble åpnet en 

dialog rundt disse utfordringene mellom styret og Utdanningsavdelingen som vi anbefaler 

neste STA-styret å følge opp.  

I slutten av april dro STA-styret på 

jobbreise til Riga for å besøke 

studentdemokratiet ved universitetet i 

Latvia. Målet med reisen var å lære fra dem 

hva de gjør, campusutvikling og 

kompetanseutveksling. STA-styret var i 

Riga i en uke og besøket både det gamle, 

men også det nye campusen, var på 

byvandring og flere museumsbesøk. 

På aprilmøtet i Studentparlamentet var STAs 4 politiske dokument opp for revidering. 

 

Mai 
10.mai avholdt STA sitt årlig valgforsamling, og det var konkurranse på STA-styret, 

Universitetsstyret og mange av UiA-vervene ble fylt opp. 

Mai er også siste måneden med SP-møter, og siste møte avholdes 24.mai. Her skal SP 

behandle medlemssøknader fra studentaktiviteter, STAs Handlingsplan 2023/2024, STAs 

Årsberetning og Kontrollkomiteens Årsberetning.  

Juni 
I juni skal det avtroppende STA-styret holde sin felles overlapp med det nye styret. Målet 

med overlappen er å gi det nye styret en god innføring i arbeidet som ligger av å sitte i STA-



styret. Her er det fokus på opplæring og kompetanseutveksling. William skal også delta på 

30- års jubileum til Metochi studiesenter på øya Lesvos i Hellas. 

HMS 
I starten av perioden hadde STA-styret et førstehjelpskurs med bruk av hjertestarter i regi av 

Sørlandet Førstehjelpsundervisning.  Irene har gjennomført regelmessige HMS- samtaler med 

styret, og STA-leder har gjennomført regelmessige medarbeidersamtaler. Samtidig har alle i 

styret nå fått heve-og senkepult og Maiken har fått ny stol. Irene har i tillegg til annet HMS-

arbeid på kontoret deltatt på månedlig brannvernsmøter ved Bluebox. 

Administrativ utvikling i STA 
Under perioden 2022/2023 har STA hatt to store utviklinger. Det første er at STA har byttet 

regnskapsbyrå og det andre er at STA sin mervareprofil har blitt enda mer tydelig. I tillegg 

har STA kjøpt inn jobbtelefon til STA- leder, noe som skal gå i arv fra leder til leder. 

STA-leder har jobbet kontinuerlig med renoveringen av nettsiden til STA, med store deler av 

arbeid gjort i 2022. Det ble en designoppdatering, oppdatering av informasjon, 

omorganisering av deler av innholdet og renvasking av plugins som blir brukt på nettsiden. 

 

I tillegg så har det blitt lagt større fokus på å bruke egne bilder en å finne bilder på internett. 

Dette er for å slippe å måtte forholde oss til forskjellige lisenser og opphavsretter.  



Medieoppslag 
De største mediesakene har ofte vært de økonomiske 

og velferdsmessige sakene som påvirker studentene. 

Dette har vært studentboliger, busstilbudet og 

økonomien til studenter. Samtidig har STA markert 

seg på saker som man tidligere ikke har sett at 

studentene særlig har involvert seg i media på.  

Data og IKT er ikke sak som STA ofte utaler seg om, 

men STA-styret har markert studentstemmen i både kunstig intelligens og debatten rundt 

åpen kildekode i akademia. 

Saken om Distriktsalliansen gav også mye oppmerksomhet, med to innlegg i Khrono på kort 

tid.   

 

 

I juli kom det fram at Agder hadde et av de lavest dekningsgradene av studentboliger i Norge, 

hvor Kristiansand kommer dårligst ut av universitetsbyene. Like etter kommer tilfellet av 

Kristiansands merkelige forskjellsbehandling av gratis busskortordningen hvor kun studenter 

som melder flytting fra bosted utenfor Agder kan dra nytte av ordningen.  

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/lVBjao/agder-har-landets-laveste-dekningsgrad-for-

studentboliger 

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/66xxKW/gratis-busskort-for-studenter-i-kristiansand-merkelig-

forskjellsbehandling 

Studentene sliter økonomisk og under strømkrisen ble studentene rammet hardt under 

perioden hvor SiA økte husleia med 5,4 %. Rundt samme tid blir lærerstreiken slått ned på 

med tvungen lønnsnemd og mange studenter vurderer andre studier eller å droppe ut av 

studiene.  

https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/mQ1owO/studenter-maa-betale-mer-og-skru-ned-varmen 

https://radio.nrk.no/serie/distriktsprogram-soerlandet/sesong/202209/DKSL01018922#t=1h51m51s 

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/lVBjao/agder-har-landets-laveste-dekningsgrad-for-studentboliger
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/lVBjao/agder-har-landets-laveste-dekningsgrad-for-studentboliger
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/66xxKW/gratis-busskort-for-studenter-i-kristiansand-merkelig-forskjellsbehandling
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/66xxKW/gratis-busskort-for-studenter-i-kristiansand-merkelig-forskjellsbehandling
https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/mQ1owO/studenter-maa-betale-mer-og-skru-ned-varmen
https://radio.nrk.no/serie/distriktsprogram-soerlandet/sesong/202209/DKSL01018922#t=1h51m51s


Busstilbudet i Agder er en evig kamp og denne gangen stod Grimstad for tur. I Agder koster 

det mer å betale for bussen i Grimstad en i Kristiansand, samtidig som de har et dårligere 

tilbud.  

https://www.gat.no/nyheter/i/4o7qKG/reagerer-dyrere-for-studenter-aa-ta-buss-i-grimstad-enn-i-

kristiansand 

I november kastet STA seg ut i politikken rundt åpen kildekode og ønske om å ha større 

frihet rundt programvarevalg i studietiden sin. Fokuset var på bruk av åpen kildekode 

programvare som Linux. Før året var omme begynne arbeidet rundt karrieresprang å få mer 

oppmerksomhet og viktigheten med godt nettverk i næringslivet for å kunne bli værende i 

Agder. 

https://www.digi.no/artikler/studenter-savner-linux-stotte-ved-eksamen/524104 

https://issuu.com/spenn/docs/spenn_2022_4_issuu_korrigert_des/18 

Nytt år og nye muligheter sier man. Likevel er første sak for STA økningen i busspriser, men 

det kommer likevel en gladsak, nemlig overtagelsesfesten for studenthuset.  

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/on761B/reagerer-paa-kraftig-prisforskjell-utrolig-kjipt 

https://www.yumpu.com/da/document/read/67495124/unikum-01-january-web/18 

STA var tidlig ute med å markere oss i debatten om kunstig intelligens. Vårt hovedprinsipp 

var at vi måtte se muligheten med teknologien og tenke fremover, ikke konservativt.  

https://tv.nrk.no/serie/distriktsnyheter-soerlandet/202302/DKSL98020723/avspiller#t=4m13s 

STA har også vært aktiv i studentpolitikken. Vi har kommentert SP-UiT sin forvirrende 

oppførsel til NSO, og skrevet leserinnlegg om ShoT. Vi har også dannet en ny 

studentallianse, samtidig som vi også har måtte forsvare den i media fra UiT. 

https://khrono.no/hva-onsker-studentparlamentet-ved-uit-a-oppna/763767 

https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/O8QWgl/shot-2022-vi-maa-handle-naa 

https://khrono.no/bekymret-for-ny-studentallianse/732399 

https://khrono.no/danner-ny-studentallianse-1/732035 

 

Styrets avsluttende ord 
STA-styret ønsker å takke alle samarbeidspartnere, både internt og eksternt, for det gode 

samarbeidet i året som har gått. En spesiell takk rettes til Studentparlamentet, RSU-

representanter, tillitsvalgte og alle studentaktivitetene/linjeforeningene. Dere gjør en 

fantastisk jobb på vegne av deres medstudenter, og studentlivet i Agder hadde vært fattigere 

uten dere.  

https://www.gat.no/nyheter/i/4o7qKG/reagerer-dyrere-for-studenter-aa-ta-buss-i-grimstad-enn-i-kristiansand
https://www.gat.no/nyheter/i/4o7qKG/reagerer-dyrere-for-studenter-aa-ta-buss-i-grimstad-enn-i-kristiansand
https://www.digi.no/artikler/studenter-savner-linux-stotte-ved-eksamen/524104
https://issuu.com/spenn/docs/spenn_2022_4_issuu_korrigert_des/18
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/on761B/reagerer-paa-kraftig-prisforskjell-utrolig-kjipt
https://www.yumpu.com/da/document/read/67495124/unikum-01-january-web/18
https://tv.nrk.no/serie/distriktsnyheter-soerlandet/202302/DKSL98020723/avspiller#t=4m13s
https://khrono.no/hva-onsker-studentparlamentet-ved-uit-a-oppna/763767
https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/O8QWgl/shot-2022-vi-maa-handle-naa
https://khrono.no/bekymret-for-ny-studentallianse/732399
https://khrono.no/danner-ny-studentallianse-1/732035


 

 

Vedlegg:  

Vedlegg 1 – Gjennomgang av Handlingsplan 2022/2023 
Politikk 

Punkter i Handlingsplanen Hva er gjort innen 
handlingsplanpunktet 

Statusvurdering av punktet 
Grønn: gjennomført Gul: delvis 
gjennomført Rød: ikke 
gjennomført 

STA skal arbeide for økt faglig 
tilknytning mellom studenter 
og arbeids- og næringsliv, 
derunder utvikling av en 
helhetlig karrieruke 

Det har blitt holdt en helhetlig 
karriereuke i februar og det 
jobbes nå med veien videre for 
prosjektet 

 

STA skal arbeide for at UiA 

skal benytte seg av nye og 

varierte vurderingsformer 

Dette har blitt frontet på 
møter med 
Utdanningsavdelingen, samt at 
det har blitt opprettet dialog 
med teknologi og realfag for å 
undersøke hvordan de 
implenterte nye 
vurderingsformer  

 

STA skal arbeide for at UiA tar 

mer ansvar for opplæringen av 

egne råd, styrer og utvalg 

I denne perioden har UiA 
gjennomført opplæring med 
alle representantene i de ulike 
utvalgene. Dette har fungert 
svært godt.  

 

STA skal arbeide for økt 

synlighet og tilgjengelighet av 

UiAs vitenskapelige resurser 

for studenter 

Det har blitt opprettet en 
dialog med biblioteket da 
særlig Igor for å undersøke 
hvordan dette kan gjøres. Det 
anbefales at neste styret 
fortsetter dette samarbeidet.  

 

STA skal arbeide for at UiA 

synliggjør tilbudet rundt 

utveksling og tilgjengeliggjøre 

informasjon, for eksempel ved 

å benytte seg av 

studentambasadører 

UiA har synliggjort tilbudene 
rundt utveksling, særlig 
gjennom sosiale media. De har 
engasjert studenter, men ikke 
benyttet seg av en helhetlig 
studentambassadør ordning. 
Videre arbeides det fortsatt 
med å tilgjengeliggjøre 
informasjonen for studenter. 
Derfor er punktet markert som 
delvis gjennomført. 

 

STA skal arbeide for at UiA 

har døgnåpne bibliotek 
Det blir døgnåpent bibliotek 
fra 1. september 

 



STA skal arbeide for at det er 
kveldsåpen kiosk på begge 
campuser 

Punktet er videreført  

STA skal arbeide for en 

bevisstgjøring rundt 

utenforskap, for eksempel ved 

at det arrangeres faste 

skravletreff i skravlesonene 

STA har vært med å 
relansering av skravlekopp, og 
flyttet skravlesonen til utenfor 
global lounge. Prosjektet har 
blitt gitt 100 % over til VT 

 

STA skal arbeide med å øke 

studentengasjementet ved UiA 
Punktet er videreført   

STA skal arbeide for at det 

ansettes en fast stilling på UIA 

sentralt som jobber med 

studenttilitsvalgtssystemet, i 

samarbeid med STA 

STA har fått god støtte fra 
Utdanningsavdelingen og 
andre aktører på universitetet 
og har fått muligheten til å 
komme med et budsjett 
forsalg 

 

STA skal arbeide for at UiA 

forbedrer og utvikler dagens 

tillitsvalgtordning, herunder 

særlig opplæringen 

STA har fremmet å styrke 
støtten rundt tillitsvalgtsrollen 
i flere fora. Har sendt inn 
budsjettforslag til å øke 
ressursene i tillitsvalgtarbeid  

 

STA skal arbeide for at UiA 

utarbeider en tiltaksplan for 

mobbing og trakassering 

STA har tatt opp 
problematikken i LiU og har 
fått god respons både her og i 
andre forum, særlig fra senter 
for likestilling.  

 

 

Organisatorisk/kommunikasjon 

Punkter i Handlingsplanen 
 

Hva er gjort innen 
handlingsplanpunktet 
 

Statusvurdering av punktet 
Grønn: gjennomført Gul: delvis 
gjennomført Rød: ikke 
gjennomført 

STA skal arbeide for en 

totalrenovering og organisering 

av STAs nettside 

 

STA har renovert nettsiden, 
med nytt design, oppdatert 
informasjon og renvasking av 
wordpress plugins 

 

STA skal undersøke bruken av 

forskjellige sosiale medier og 

hvordan disse kan brukes i 

STA 

STA-styret har undersøkt bruk 
av forskjellige sosiale 
mediumer og har landet på å 
fortsette bruken med 
Facebook, Instagram og 
Twitter 

 

STA skal arbeide for å være 

mer synlige på begge 

campuser, både fysisk og 

digitalt 

STA-styret har stått på stand i 
Grimstad og har hatt flere 
kontordager.  

 

 

 



Organisatorisk/kontinuerlig 

Punkter i Handlingsplanen 
 

Hva er gjort innen 
handlingsplanpunktet 
 

Statusvurdering av punktet 
Grønn: gjennomført Gul: delvis 
gjennomført Rød: ikke 
gjennomført 

STA, i samarbeid med UiA, 

skal arbeide for å synliggjøre 

studentpolitikk og studentenes 

rettigheter 

UiA har vært svært på 
tilbudssiden i denne perioden 
og vært en uvurderlig 
samarbeidspartner. STA har 
arbeidet målrettet med å 
utvikle en tydeligere digital 
profil og tilstedeværelse. 
Antall klikk og visninger på 
sosiale medier har i år økt med 
120 % takket være nestleder 

 

STA skal være aktive i media 

og fronte studentpolitiske saker 

STA har vært i media både 
lokalt og nasjonalt. 

 

STA skal delta på og være 

synlige under arrangement som 

er relevante for 

studentpolitiske saker 

 

STA har vært deltatt på NSO 
sitt landsmøte, STA-leder har 
vært med på politisk toppmøte 
i Oslo. 

 

STA skal jobbe med 

Studentvalget 2023 

STA-styret har avholdt 
studentvalg i 2023 

 

 



SP-sak 36/23 

Møtedato 24.05.23 

Saksbehandlar Kontrollkomiteen  

 

Årsrapport STAs Kontrollkomité  

Bakgrunn for saka 

I fylgje mandatet til STAs Kontrollkomité (KK) skal dei levera ein skriftleg rapport om sitt arbeid 

på det siste møtet i si funksjonstid.  

 

Argumentasjon  

KK vil få moglegheit til å presentera rapporta si, og svara på spørsmål under sjølve møtet.  

 

Økonomiske konsekvensar 

Det er ingen økonomiske konsekvensar i saken.  

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet godkjenn Kontrollkomiteens årsrapport, og tek denne til etterretning.  

 

 

Vedlegg  

Kontrollkomiteens årsrapport.  

  

 

English Summary  

According to the mandate of STA`s Control Committee, they shall hand in a written report that 

shows their work on the last meeting in their period of function. 

 
 



STAs Kontrollkomité – Årsrapport for 2023 

I perioden 1. juli 2022 til 30. juni 2023 har Kontrollkomitéen (KK) bestått av Kjell Arne 
Lønningen som leder og eneste medlem. KKs hovedoppgave, jamfør mandatet gitt i 
STAs valgreglement, er å se til at politikk fattet av Studentparlamentet (SP) ikke strider 
med overordnede politiske, styrings- og organisatoriske dokumenter. KK fungerer som 
rådgiver i spørsmål rundt disse dokumentene. KK har dermed observatørplikt på møter i 
SP for å kunne utføre sin oppgave. 

 

Årsrapporten tar utgangspunkt i at KK har utført sin oppgave i samsvar med sitt mandat, 
med de unntak som kommer frem i rapporten. 

 

I høstsemesteret 2022 har KK ikke vært i stand til å oppfylle observatørplikten på alle 
møter, da Kjell Arne hadde obligatorisk oppmøte i sammenheng med gjennomføring av 
praksis i lektorutdanningen. Kjell Arne har allikevel vært tilgjenglig for STA-styret og 
førstekonsulenten, og har fulgt SPs aktivitet gjennom sakspapirer og protokoller. 

 

I vårsemesteret 2023 har KK møtt på alle møter i SP, unntatt februarmøtet. Dette 
skyldtes sykdom. KK mottar oppdatert regnskap for STA på månedlig basis. På 
februarmøtet har KK anledning til å kommentere årsregnskapet til STA. Fordi Kjell Arne 
ikke kunne delta på møtet, ble kommentaren gitt over telefon til førstekonsulenten. 

 

KK har ikke mottatt klager eller bekymringer rundt de vedtak og prosesser som er blitt 
gjennomført i Studentparlamentet eller i STA-styret. Det sittende STA-styret har drevet 
en ansvarlig økonomi gjennom sin funksjonstid. 

 

KKs tilnærming til sitt mandat har vært å observere feiltrinn, fremfor å gripe inn for tidlig. 
Målet har vært å møte representantene med positive forventinger. KKs erfaring er at 
denne tilnærmingen har bidratt til å gi studentrepresentantene trygghet, ro og mulighet 
til å rette opp feiltrinn. Representantene har vist at tillitten er fortjent. 

 

Helhetsinntrykket er at STA nyter godt av representanter som er bevisste og ansvarlige i 
sine roller, samt en førstekonsulent med lang erfaring i og dyp kjennskap til 
organisasjonen. Det har gjort KKs oppgave svært enkel i denne perioden. 

 

Takk for i år, 

Kjell Arne Lønningen 

Leder, STA Kontrollkomité 


